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Tarihçemiz;
 
11.07.1988 yılında kurulan Ticaret Borsamız Merkez, Organize Sanayi Bölgesi, İmam Keskin 
Buğday Pazarı, Zahireciler Borsası, Viranşehir ve Siverek Tescil Bürolarımız, Gıda ve Pamuk Test 
Laboratuarlarımız ve satış salonlarımızla üyelerimize hizmet vermektedir. Yaklaşık 25 yıldır 
Meclis, yönetim ve Disiplin Kurulu Üyelerimiz ve personellerimizle üyelerimize kaliteli hizmet 
sunmayı ilke edinen Borsamız kurulduğu günden bu yana ilimizin, bölgemizin ve ekonomimizin 
ihtiyaçlarına yönelik yapmış olduğu çalışma ve faaliyetlerle adından sıkça söz ettirmiş olup bu 
yöndeki hizmetlerine halen devam etmektedir. 

Üyelerimizin ihtiyaç ve beklentilerini karşılayabilmek  için yasaların bize verdiği yetkiler 
çerçevesinde faaliyetlerimizin kaliteden ödün vermeden zamanında ve istenen şartlarda 
yapılmasını sağlamayı ilke edinen Borsamız, Personelin sürekli eğitimi ile müşteri 
memnuniyetini üst düzeyde gerçekleştirmek, güncellenen kalite hedeflerimizle dinamik 
yapımızı korumak ve kalite yönetim sistemimizi sürekli iyileştirmeği hedeflemektedir.  
Borsamızın temel politikası; Borsamızın Ekonomik istikrarını, sürdürülebilir gelişmesini ve iyi 
yönetim uygulamalarını sergilemektir. 

Şanlıurfa Ticaret Borsamız, Güneydoğu Anadolu Projesinin hayata geçmesine paralel olarak 
ticaret borsaları arasındaki önemini her geçen gün arttırmaktadır. GAP'ın merkezi konumunda 
bulunan Şanlıurfa ilimizde Türkiye'nin tarım için en elverişli arazileri bulunmaktadır. 

GAP ile birlikte sulu tarıma geçilmeye başlanmış olsa da halen bölgedeki tarım arazilerinin sadece 
az bir kısmı sulu tarıma açılabilmiştir. Bölgenin en bereketli topraklarının bulunduğu Şanlıurfa'nın 
bile tarıma elverişli arazilerin sadece %29.7'si sulu tarıma açılmıştır. Sulu tarıma geçilmesi ile 
birlikte Şanlıurfa ve çevre illerdeki tarımsal üretimin hızla artacağı aşikârdır. 

Türkiye'de tarımsal ürünlerin çiftçiden sanayi tüketiciye geçişinde en önemli unsurlardan biri 
olan Ticaret Borsalarının önemi bölge illerinde tarımın gelişimine paralel olarak hızla artacaktır. 
Bu geçiş döneminde bölgedeki en önemli Ticaret Borsalarından olan Şanlıurfa Ticaret 
Borsasının gelişimi hızlandırmak ve konumunu sağlamlaştırmak için uzun dönemli bir plan 
dâhili hareket edilmesi gerekmektedir
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Vizyonumuz;
Bölgemizin tarımsal, ticari ve sosyal hayatına katkı yaparak ve yön 

vererek, bölge insanımızın birlikte hareket etme kültürü ile daha iyi 

ekonomik ve sosyal koşullarda yaşamaları için çalışmalar yapan çağdaş, 

lider, yenilikçi bir kurum olmak.

Bölgemizin cazibe merkezi olması için yapılacak her türlü girişime öncülük 

etmek, yapılan çalışmalara katkı sağlamak.

Üyelerinin, çalışanlarının ve paydaş kurum ve kuruluşlarının sürekli 

gelişimine katkıda bulunmak için tarım sektörüne uygun projeler 

hazırlayarak sonuçlarını yaygınlaştıran, böylece sosyal sorumluluk 

bilincine ulaştıran bir borsa kavramına ülke genelinde öncülük etmek

Küreselleşen dünya şatlarına uyum sağlayarak; ülke, bölge ve ilimiz 

borsacılığında verdiği hizmetlerle etkinliğini artırmak. Dünyadaki gelişme 

ve değişimleri yakından takip ederek, güçlü tarımsal politikalar 

oluşturmak. Ülkemiz Borsa politikalarına yön veren bir Borsa olmak. 
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Misyonumuz;
Kanunlar çerçevesinde, modern borsacıl ık anlayışını ve üye 

memnuniyetini ilke edinerek;

Serbest piyasa oluşumunu sağlayan, üyelerini sektörel açıdan 

bilgilendiren, sosyal sorumluluk projeleri gerçekleştiren, bu bağlamda 

tarımsal gelişmeye ve ekonomiye katkıda bulunan ve böylece sektörde 

güçlü teknik donanımı ve yönetsel yapısıyla öncü bir Borsadır.

Güçlü kurumsal altyapısıyla, borsacılık işlemlerinde sektörel gelişmeleri ve 

teknolojik yenilikleri takip ederek, üyelerine dünya standartlarında kaliteli 

hizmet vermek, üyelerinin mesleki etkinliklerini kolaylaştırmak, kurumsal 

gelişimlerini sağlamak, iş geliştirme ve hedef pazar konularında destek 

vermek amacıyla Borsamız; sahip olduğu kalite politikası, hedefleri ve 

a k r e d i t a s y o n  g e r e k l e r i n e  u y g u n  o l a r a k  b u  h i z m e t l e r i n i 

gerçekleştirmektedir.
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Kalite politikamız;
Modern borsacılık anlayışıyla, kurumsal bir yapı içerisinde, kalite yönetim 

sisteminin gerekliliklerini Yasal çerçevede uygulayarak, sürekli iyileşmeyi 

ilke edinerek,  çalışan ve üye memnuniyetini arttırmak. Sürdürülebilir 

hedeflerini gerçekleştirmek için iyi yönetim uygulamalarını sergilemek 

temel politikamızdır. 
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Önsöz; icaret Borsamız kurulduğu günden bu yana ilimizin, bölgemizin ve ülke ekonomimizin 

Tsorunlarına yönelik yapmış olduğu çalışma ve faaliyetlerle adından sıkça söz ettirmiş 

olup, bu yöndeki hizmetlerine halen devam etmektedir. Borsamız, işlem hacmi yönünden 

Türkiye'deki Ticaret Borsaları sıralaması içerisinde ilk beşin içerisinde yer almaktadır.  Yapmış 

olduğumuz hizmetlerle diğer borsalara örnek teşkil eden bir kurum olmayı başarmış 

durumdayız.  Borsamız yaklaşık 25 yıldır yapmış olduğu hizmetlerle sürekli olarak kendini 

geliştirmek ve borsacılık anlamında ilimizin ihtiyaçlarına cevap vermek için çalışmalar 

yapmaktadır. 

Borsamız,  Güneydoğu Anadolu Projesi'nin hayata geçmesine paralel olarak ticaret 

borsaları arasındaki önemini her geçen gün arttırmaktadır. . 

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın misyonu; Üyelerinin ihtiyaç ve beklentilerini karşılayabilmek 
için yasaların verdiği yetkiler çerçevesinde faaliyetlerini kaliteden ödün vermeden zamanında 
ve istenen şartlarda yapılmasını sağlamak ve personelin sürekli eğitimi ile müşteri 
memnuniyetini üst düzeyde gerçekleştirmek, güncellenen kalite hedefleriyle dinamik yapıyı 
korumak ve kalite yönetim sistemimizi sürekli iyileştirmektir.  Ticaret Borsamızın 2013 yılında 
gerçekleştirdiği faaliyetlerin bir kısmını faaliyet raporumuz aracılığı ile sizlere ulaştırmaya 
çalışıyoruz. 

Ticaret Borsası olarak ilimizde de birçok faaliyete imza atmış bulunmaktayız. 2013 TÜİK 
verilerine göre; Türkiye pamuk üretiminin %42'sini gerçekleştiren ilimizde 30 bin tonluk Pamuk 
Lisanslı Deposu kuruyoruz. Bölgede ilkleri gerçekleştirmeye devam eden borsamız GAP'ın tahıl 
ambarı olarak bilinen ilimizde Avrupa Birliği tarafından 9 milyon 500 bin Avro hibe desteği alan 
100 bin tonluk Hububat Lisanslı Deposu'nu kuracak. Proje çalışmaları tamamlanan projemiz 
şuanda ihale aşamasında.  Bu projelerimiz üretici ve sanayicilere bir çok faydalar sağlayacaktır. 

Üyelerine kaliteli hizmet sunmayı ilke edinen borsamız, yine bölgede örnek teşkil edecek 
olan yeni bir hizmet binası yapıyor. 12 kattan oluşan yeni binamızda üyelerimize ve 
vatandaşlarımıza daha kaliteli hizmet sunmayı planlıyoruz. 

Tarihi, kültürü ile her geçen gün gelişen Şanlıurfa'mızın daha da kalkınabilmesi ve 
gelişmesi için bizler de ticaret borsası olarak çalışmalarımızı sürdürecek ve elimizden geleni 
yapacağız. 

Mehmet KAYA
Şanlıurfa Ticaret Borsası Başkanı
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TOBB BAŞKANI 
HİSARCIKLIOĞLU İLE
TBMM BAŞKANI'NI
ZİYARET ETTİK 

önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ile 

Ybirlikte TBMM Başkanı Cemil Çiçek'e nezaket ziyaretinde bulundu. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ve 
TOBB Yönetim Kurulu üyeleri ile birlikte yeniden Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanlığına seçilen Cemil Çiçek'e nezaket ziyaretinde bulundu. 

Yeni dönemde Çiçek'e başarılar dileyen Hisarcıklıoğlu, Şanlıurfa Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya ve TOBB Yönetim Kurulu Üyeleri,  Çiçek'e çalışmalarından 
dolayı da teşekkür etti. 

 TBMM'nin ve siyasetin gerginleştiği dönemlerde Çiçek'in çıkışlarıyla, tekrar 
normalleşme konusundaki katkılardan dolayı da özel sektör olarak teşekkür ettiklerini 
söyleyen Hisarcıklıoğlu, "Özel sektör, huzur ve istikrar ister. Bu noktada katkılarınızı 
çok iyi biliyoruz. Zor bir dönemde zor bir görevi üstlendiniz. İnşallah yarın yapacağınız 
görüşmeler sonrasında Anayasa Uzlaşma Komisyonu çalışmalarına devam ederek 
Türk insanının kendi anayasasını eksiğiyle, noksanıyla yapabildiğini göreceğimiz 
umudu içindeyiz" diye konuştu.

Çiçek de Hisarcıklıoğlu ve beraberindekilere teşekkür ederek, TOBB'un organize 
ettiği toplantılarla Türkiye'nin en temel meselesi için yoğun bir çalışma yaptıklarını 
anımsattı.
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Borsamız
Hisarcıklıoğlu'nu Ziyaret ��

Türkiye genelinde 365 oda ve borsada yapılan 
seçimler sonucunda göreve yeni seçilen ve 
görevlerine devam eden oda borsa yönetim kurulu 

üyeleri, meclis üyeleri ile TOBB delegeleri,  Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu'nu 
makamında ziyaret etti.  

 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, seçimlerini tamamlayan 

Ticaret Borsamız Yönetim Kurulu Üyelerini makamında 
kabul etti. Kabul sonrası ziyarete ilişkin bilgi veren 
Yönetim Kurulu Başkanımız  Mehmet Kaya; Urfa 
heyetinin Hisarcıklıoğlu'nu ziyarete geldiğini söyledi. 
bugün ki  Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin 10 yıl 
öncekinden daha farklı olduğunun altını çizen Başkan 
Kaya; “ On sene önceki Odalar Birliği ile, on beş sene 
önceki, yirmi sene önceki ile bugünü görün. Daha 
doğrusu Rifat Başkanın vizyonu ile ilgili gelişimi görün. 
Türkiye olarak düşünmüyoruz, Dünya'da farklı 
görünüyoruz. Kendisine zaten Allah'tan yolunun açık 
olmasını diliyoruz ve inanıyoruz. Güveniyoruz çok daha 
daha güzel şeyler olacağına. Kendisine başarılar 
diliyoruz, tebrik ediyoruz.” diye konuştu. 

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın Hisarcıklıoğlunu 
desteklediğini de ifade eden Başkan Kaya,  
“Önümüzdeki dönemde de kendisini bir daha görmek 
istediklerini, kendisine söylediler. Hep Rifat Başkan 
Urfa'ya da geldiğinde, beraber oldukları zaman, 
mutluluklarını gözlerinden görüyorum. Bu benim 
başkanım olarak, beni de sevindiriyor. Kendi meclis 
çalışmalarında, Rifat Başkanın çalışmaları ile ilgili övgü 
ile bahsettikleri zaman, bende takdir ediyorum kendisini. 
Kendisine zaten başarılar diliyorum. Allah yolunu açık 
etsin diyorum.” dedi. 

Hisarcıklıoğlu’nu Meclis Başkanımız Ömer Eyyüpoğlu 
ve Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya’nın yanı 
sıra Başkan Yardımcılarımız Ali Çiçek, Mehmet Emin 
Aydın, Yönetim Kurulu Üyemiz Orhan Gülle, Meclis 
Başkan Yardımcılarımız Ali Caz, Halil Alkan, Meclis 
Üyelerimiz Ahmet Göktaş, Bakır Paf ve Mehmet Koç 
ziyaret etti.
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Urfa'ya da geldiğinde, beraber oldukları zaman, 
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ve Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya’nın yanı 
sıra Başkan Yardımcılarımız Ali Çiçek, Mehmet Emin 
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Başkan Yardımcılarımız Ali Caz, Halil Alkan, Meclis 
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icaret Borsamız, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği işbirliği Tile Avrupa Birliği'ne sunularak hibe desteği alan “Şanlıurfa 
Pamuk Lisanslı Deposu”nun Operasyonel Anlaşma İmza 

Töreni bugün gerçekleştirildi.
Şanlıurfa Nevali Otel'de gerçekleştirilen toplantıya; Şanlıurfa 

Valisi Celalettin Güvenç, Avrupa Birliği Türkiye Delagasyonu 
Başkanı Büyükelçi Jean Maurice Ripert, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Federal Almanya 
Büyükelçisi Eberhard Pohl, Şanlıurfa Belediye Başkanı Ahmet 
Eşref Fakıbaba, Bilim Sanayi ve Tekonoloji Bakanlığı Avrupa 
Birliği ve Dış İlişkiler Genel Müdürü Ayhan Karaca, Şanlıurfa 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya, Şanlıurfa 
Ticaret Borsası Yönetim ve Meclis Üyeleri katıldı.

Şanlıurfa Ticaret Borsası, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
işbirliği ile Avrupa Birliği'ne sunularak 9 milyon 115 bin Avro hibe 
desteği alan Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın nihai yararlanıcısı 
olduğu “Şanlıurfa Pamuk Lisanslı Deposu”nun Operasyonel 

ŞANLIURFA PROJELERİ
OPERASYONEL

ANLAŞMA İMZA TÖRENİ 

İdare Binası

Pamuk Depolama Vaziyet

Numune Alma

Yardımcı Tesis

Kantar Binası

Anlaşmasını Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Başkanı 
Büyükelçi Jean Maurice Ripert,  Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıkloğlu ve Şanlıurfa Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya imzaladı. 

Burada yaptığı konuşmada Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'na ve Avrupa Birliği 
Delegasyonu'na verdiği desteklerden dolayı teşekkür eden 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya; Pamuk Lisanslı 
Deposu hakkında bilgi verdi.

GAP'ın merkezi konumunda bulunan Şanlıurfa'da 100 bin 
tonluk Hububat Lisanslı Depo Projesi'nin de çalışmalarının 
tamamlandığını da kaydeden Başkan Kaya; Pamuk Lisanslı 
Pamuk Deposu'nun genel hedefinin; bölgede pamuk üreten 
tarımsal işletmeler ve pamuk ürününün hammaddesini işleyen 
sinai ve ticari firmaların rekabet edebilirliliklerini arttırarak 
sürdürülebilir bir ekonomik yapıya kavuşturmak olduğunu 
belirtti. Proje kapsamında Şanlıurfa ilinde 30 bin ton balya 

depolama kapasitesine sahip olan Pamuk Lisanslı Depoculuk 
sisteminin faaliyete geçirilip, bölgede bulunan pamuk 
hammaddesini işleyen iplik, dokuma ve tekstil sanayi 
firmalarının ortak kullanımına sunulmasının planlandığını da 
aktaran Başkan Kaya; “Üreticiler ellerinde bulundurdukları 
pamuğu Güvenli, Sigortalı ve sağlıklı bir şekilde depolama 
imkânına kavuşacaklardır. Pamuk ürünü satış döneminin bütün 
bir yıla yayılması sağlanacak, pamuk ürün senetlerini teminat 
göstererek, uygun koşullarda kredi temin dedebileceklerdir.” 
diye konuştu.

Böyle bir proje gerçekleştirdiği için Şanlıurfa Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'yı tebrik eden Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ise; 
Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın Türkiye'deki borsalara örnek teşkil 
eden bir konumda olduğunu belirtti. Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın 
ciddi bir vizyona sahip olduğunu da aktaran Hisarcıklıoğlu; 
Projenin Şanlıurfalı çiftçilere hayırlı olması dileklerinde bulundu 

Yapılan konuşmaların ardından Şanlıurfa Ticaret Borsası, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği işbirliği ile Avrupa Birliği'ne 
sunularak 9 milyon 115 bin Avro hibe desteği alan Şanlıurfa 
Ticaret Borsası'nın nihai yararlanıcısı olduğu “Şanlıurfa Pamuk 
Lisanslı Deposu”nun Operasyonel Anlaşması imzalandı. 
Anlaşmayı;  Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Başkanı 
Büyükelçi Jean Maurice Ripert,  Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıkloğlu ve Şanlıurfa Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya imzaladı. 

İmza töreninin ardından Yönetim Kurulu Başkanımız  
Mehmet Kaya tarafından; Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu 
Başkanı Büyükelçi Jean Maurice Ripert,  Federal Almanya 
Büyükelçisi Eberhard Pohl ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'na, Şanlıurfa'ya özgü el işlemesi 
ibrik hediye edildi. 
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TİCARET
BORSAMIZ

BİR İLKİ
GERÇEKLEŞTİRDİ

ölgede ilkleri gerçekleştirmeye devam eden BBorsamız, Avrupa Birliği Projeleri kapsamında 
kentte 100 bin tonluk Hububat Lisanslı Depo 

şirketini kurdu.
GAP'ın tahıl ambarı konumunda bulunan 

Şanlıurfa'da  100 bin ton kapasiteli modern 
Hububat depolama tesisi ve laboratuarı kurarak ilde 
ve bölgede faaliyet gösteren bulgur, un ve mercimek 
işleme sanayi KOBİ'lerinin ihtiyaç duyduğu 
hammaddeyi yıl boyunca düzenli, kaliteli ve standart 
bir şekilde elde etmelerini sağlamayı hedefleyen 
Şanlıurfa Ticaret Borsası Avrupa Birliği Projeleri 
Kapsamında 100 pay adedi 2.5000.000 (2.5 milyon ) 
TL sermayeli “Şanlıurfa Tarım Ürünleri Lisanslı 
Depoculuk Anonim Şirketi” kurdu. 

Proje ile birlikte; sadece depolama değil, aynı 
zamanda depolama faaliyeti Lisanslı depoculuk 
faaliyeti şeklinde yürütülerek üretici gelirlerinin 
artırılması ve hububat depolama zayiatının azaltılarak 
milli ekonomiye katkıda bulunulması amaçlanıyor.  

Konuyla ilgili açıklama yapan Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya, 
projenin temel olarak  100 bin ton silo yapımı, 
akredite edilmiş laboratuar kurulumu, çiftçi eğitim 
salonu, Lisanslı depo yönetim binası, müzayede 
salonu gibi fiziki kısımları kapsadığını belirterek bunun 
yanı sıra çiftçi eğitimi gibi eğitimsel konuları içerdiğini 
aktardı.

ÜRETİCİLER,
ÜRÜN KARŞILIĞINDA
KREDİ
KULLANABİLECEK 
Avrupa Birliği'ne sunulan projenin AB tarafından 9 
milyon 500 bin avro hibe desteğini de aldığını 
hatırlatan Başkan Kaya; “Üreticiler; mahsullerini 
depolayabilecekleri sağlıklı, güvenli ve sigortalı 
depo imkânı elde edebilecek, fiyatların düşük 
olduğu hasat döneminde ürünlerini satmak yerine 
lisanslı depolara koyarak karşılığında aldıkları ürün 
senetlerini teminat göstererek uygun koşullarda 
kredi kullanabilecektir. Üreticiler ayrıca, ürünlerini 
borsalar aracılığıyla pazarlayabilecek ve böylelikle 
ürünlerini daha kolay ve yüksek fiyata elden 
çıkarma imkânı  elde edecektir.Tarıma dayalı 
ticaret ve sanayi sektöründeki işletmeler; ihtiyaç 
duydukları ürünler için depo inşa etme 
maliyetinden kurtulacak, talep ettikleri miktar, tür 
ve kalitedeki ürünü kolaylıkla ve güvenilir bir 
şekilde temin edebilecektir.” diye konuştu.
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KENTİN
EN PRESTİJLİ

BİNASINI
YAPIYORUZ

aba inşaat çalışmaları tamamlanan Ticaret 

KBorsamızın yeni hizmet binasının dış cephe 
çalışmaları tüm hızıyla devam ediyor.

Üyelerine kaliteli hizmet sunabilmek için tüm 
imkanlarını seferber eden Ticaret Borsamız, bu 
yöndeki çalışmalarını sürdürüyor. 

 
Türkiye'deki borsalar arasındaki önemini koruyan 

Borsamız, yaptırdığı yeni hizmet binasının kaba inşaat 
çalışmalarını tamamladı.  Dış cephe çalışmaları 
devam eden yeni hizmet binası ile ilgili açıklamada 
bulunan Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, 
Şanlıurfa'ya ve borsa üyelerine son teknolojik 
sistemlerle donatılmış yeni bir hizmet binası 
kazandıracaklarını söyledi.

Amaçlarının Şanlıurfa'ya ve borsa üyelerine kaliteli 
hizmet sunmak olduğunu belirten Başkan Kaya, 
Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın işlem hacmi yönünden 

de Türkiye'deki borsalar arasında 5. Sırada yer aldığını 
hatırlattı. 

Şanlıurfa'ya yakışır bir bina kazandırmanın 
mutluluğunu yaşadıklarını ifade eden Başkan Kaya, “ 
Yeni hizmet binamızın çalışmaları tüm hızıyla devam 
ediyor. İnşaat Komisyonu üyelerimiz her hafta 
toplanarak istişareler gerçekleştiriyor ve gece gündüz 
demeden çalışıyorlar. Emek veren ve bizi destekleyen 
herkese teşekkür ediyorum.” dedi. 

Paşabağı Mahallesi'nde (Eski Koşu Meydanı)'nda 3 
bin 9 yüz 96 metrekare alan üzerine kurulu olan 
Borsamızın Yeni Hizmet Binası 12 katlı olacak. Bina; 
iki bodrum, zemin, asma kat ve 8 normal kattan 
oluşacak.  Kentin en prestijli binası olması beklenen 
Ticaret Borsamızn Yeni Hizmet Binası'nın içerisinde 
1000 kişilik konferans salonu, laboratuarlar ve satış 
salonları yer alacak. 
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www.ekmekisrafetme.com

EKMEK İSRAFINI ÖNLEME KAMPANYASI'NA

DESTEK VERDİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, ekmek 
israfının dinimizce de günah olduğunu belirterek 
Toprak Mahsulleri Ofisi'nce  (TMO) başlatılan 

''Ekmek İsrafını Önleme Kampanyası'''na destek 
verdiklerini söyledi. 

Yönetim Kurulu Başkanımz Mehmet Kaya,  “Ekmek 
İsrafını Önleme Kampanyası” kapsamında kendilerini 
ziyaret eden Şanlıurfa TMO Müdür Yardımcısı Ahmet 
Yılmazer ve beraberindekilere teşekkür etti. 

Toprak Mahsülleri Ofisi'nin ekmek israfını önlemek 
amacıyla Türkiye genelinde başlattıkları kampanyasını 
borsa olarak desteklediklerini belirten Kaya, ekmeği israf 
etmenin dinimizce de günah olduğuna vurgu yaptı.  
Zengin fakir tüm sofraların vazgeçilmezi fazladan satın 
alınan, sonra tüketilemediğinden bir kısmı çöpe atılan 
ekmeğin israfının önüne geçmek gerektiğini belirten 
Kaya;  “ Çiftçimizin buğdayı yetiştirirken harcadığı emeği, 
öz veriyi ve çabayı çok iyi bildiğimiz için ekmeğin israf 
edilmesinin üzüntüsünü hissettiğini hepimiz biliyoruz. 

Ekmeği çöpe atmak dinimizce de uygun 
değildir.  Dünya da milyonlarca aç insan var, 
sofralarımızın vazgeçilmezi ekmeği, 
çöplerde görmek bizlere acı veriyor.” diye 
konuştu. 

Türkiye'de bir yılda 1,5 milyar lira değerinde 
2,1 milyar adet ekmeğin çöpe atıldığı, bu 
parayla 80 hastane, 500 okul inşa 
edilebildiğini belirten Şanlıurfa TMO Müdür 
Yardımcısı Ahmet Yılmazer,  ekmek israfını 
önlemeye katkıda bulunmak amacıyla,  
Toprak Mahsulleri Ofisi'nce (TMO), ''Ekmek 
İsrafını Önleme Kampanyası'' kapsamında 
hazırlanan ''Bayat Ekmekli Yemek Tarifleri'' 
kitapta   tazeliğini kaybetmiş ekmeklerin 
değerlendirilmesi için çok sayıda tarifin 
bulunduğunu kaydetti. 
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ürkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Şanlıurfa TGenç Girişimciler Kurulu'nun organizesi ve 
Borsamız, Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası'nın 

destekleriyle Güneydoğu Anadolu Bölgesi illerini 
kapsayan Genç Girişimciler; “GAP Girişimciler 
Buluşuyor” toplantısı kapsamında bir araya geldi. 

Güneydoğu Anadolu Bölgesi'ndeki girişimciler 
arasındaki diyalog ve iş birliğini artırmak, şehrin 
bölgenin ve ülke ekonomisinin gelişmesine katkı 
sunmayı hedefleyen toplantı Devlet Bakanı Cevdet 
Yılmaz'ın katılımları ile gerçekleşti. 

Toplantıda konuşma yapan Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya; Ülkelerin uzun dönemli 
büyüme performansını belirleyen temel unsurun 
özellikle müteşebbis insanlarının varlığı ve gücü 
olduğunu vurguladı.  “Genç girişimciliği ülkemizin ve 
ilimizin kalkınmasının temel unsuru olarak 
görmeliyiz” diyen Kaya, Avrupa Birliği ülkeleri 
içerisinde en genç nüfusa sahip ülkenin Türkiye 
olduğunu belirtti. Başkan Kaya konuşmasını şöyle 
sürdürdü; “Hedeflerimiz çok büyük, dünya'nın en 
büyük 10 ekonomisi arasına girmek istiyoruz. O vakit 
insan kaynağımızı en etkin şekilde kullanmalıyız. Yani 
girişimci sayımızı arttırmalıyız, mevcut genç 
girişimcilerimizi örgütlemeliyiz.  

Kısa sürece kurumsal alt yapısını tamamlamış ve 

Türkiye'nin en geniş ve en örgütlü 
girişimci teşkilatı haline gelen TOBB 
Genç Girişimciler Kurulu'nun üyesi olan 
değerli arkadaşlarımız ilimizin 
kalkınması için çeşitli çalışmalar 
yapıyorlar. Kendilerini takdir ediyorum 
bizim gerçekten çalışkan ve genç 
müteşebbislere ihtiyacımız var. İlimizin ve 
ülkemizin ekonomik büyümesine katkı 
sunmalıyız. Bu yolda, sizlere güveniyoruz,  
Sizlere inanıyoruz! Sizlerle gurur 
duyuyoruz… diyor ve hepinize başarılar 
diliyorum .”

Kalkınma Bakanı Cevdet Yılmaz ise; 
yaptığı konuşmada Şanlıurfa Ticaret Borsası ve 
Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası'na teşekkür 
etti. Akıl teriyle de iş yapan insanların 
kendilerini test etmesi gerektiğini kaydeden 
Yılmaz, “Tartışacaksınız, konuşacaksınız, 
fikirlerinizi ortaya koyacaksınız. Doğru veya 
yanlış, yeterli veya yetersiz hiç önemli değil. İş 
yapmadan, ortaya koymadan geliştirmeniz de 
mümkün değil. Artık 'benim bir iyi projem var, fakat 
para bulamıyorum' deme lüksü kalmadı. Gerçekten 
iyi bir projeniz var ise para problemi kalmadı, 
finansman problemi kalmadı. Birinden destek 
alamazsanız diğerinden alırsınız.” diye konuştu.  

GENÇ GİRİŞİMCİLERİ
URFA'DA
BULUŞTURDUK
Güneydoğu Anadolu Bölgesi'ndeki genç girişimciler, Borsamız, 
Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası'nın koordinatörlüğünde 
Şanlıurfa'da bir araya geldi.

Hilton Inn Garden Oteli'nde gerçekleşen toplantıya; 
Kalkınma Bakanı Cevdet Yılmaz, Şanlıurfa Valisi 
Celalettin Güvenç, Şanlıurfa Belediye Başkanı Ahmet 
Eşref Fakıbaba,  Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Mahmut Barut, Ticaret Borsası Başkanı Mehmet Kaya , 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı E. Sabri Ertekin, kurum 
amirleri ve çok sayıda davetli katıldı.

Yapılan konuşmaların ardından; TOBB Şanlıurfa GGK 
Başkanı Mahmut Barut'un moderatörlüğünde TOBB GGK 
Üst Kurul Üyesi Sezai Hazır, TOBB GGK Danışmanı 
Berrak Kutsoy'un da  katıldığı bir panel gerçekleştirildi. 
Ardından   Karacadağ Kalkınma Ajansı Teşvik ve 
Destekler sunumu, Güneydoğu Anadolu Projesi Mevcut 
Durumu ile GAP İdaresi Çalışmalarının sunumu yapıldı. 
Programda TKDK İl Koordinatörü Mehmet Ekinci ise; 
Girişimcilere verilen destekler hakkında sunum yaptı. 
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ürkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Şanlıurfa TGenç Girişimciler Kurulu'nun organizesi ve 
Borsamız, Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası'nın 
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Türkiye'nin en geniş ve en örgütlü 
girişimci teşkilatı haline gelen TOBB 
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GENÇ GİRİŞİMCİLERİ
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Üst Kurul Üyesi Sezai Hazır, TOBB GGK Danışmanı 
Berrak Kutsoy'un da  katıldığı bir panel gerçekleştirildi. 
Ardından   Karacadağ Kalkınma Ajansı Teşvik ve 
Destekler sunumu, Güneydoğu Anadolu Projesi Mevcut 
Durumu ile GAP İdaresi Çalışmalarının sunumu yapıldı. 
Programda TKDK İl Koordinatörü Mehmet Ekinci ise; 
Girişimcilere verilen destekler hakkında sunum yaptı. 
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Öğretmenlerimizi
Unutmadık

Öğretmenlerimizi 
Unutmadık

ğretmenleri unutmayan, Yönetim Kurulu 

ÖBaşkanımız Mehmet Kaya 24 Kasım 
Öğretmenler Günü dolayısıyla Türk Telekom 

İlköğretim Okulu'na bir ziyaret gerçekleştirdi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, 
Türk Telekom İlköğretim Okulu Müdürü Mustafa 
Fırat'ı makamında ziyaret ederek öğretmenler 
gününü kutladı.  

Okul Müdürü Mustafa Fırat ile bir süre 
görüşen Başkan Kaya, öğretmenliğin çok kutsal 
bir meslek olduğuna vurgu yaparak ; “Doğruyu, 
güzeli, iyiyi, her alanda yeniliği ve yenileşmeyi 
savunan gerçekleri anlatan, milli birlik ve 
beraberliğimizin teminatı, geleceğin ışık saçan 
aydınlık nesillerini büyük bir sabır ve özveri ile 
yetiştiren siz öğretmenlerimizin öğretmenler 
gününü kutluyorum” dedi.  Şanlıurfa'nın son 
yıllarda eğitim alanında iyi bir yol kat ettiğini 
belirten Kaya, Şanlıurfa Ticaret Borsası olarak 
eğitime her zaman destek vermeye hazır 
olduklarını ifade etti.

Türk Telekom İlköğretim Okulu Müdürü 
Mustafa Fırat ise, bu özel günde kendilerini 
unutmayan Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'ya teşekkür etti. 

anlıurfa ile karşılıklı ticari ve Şekonomik ilişkilere kapı açmak için 
Türkiye'ye gelen ve Şanlıurfa'da 

bulunan Musul Valisi Esil El Neceyfi, 
Ticaret Borsamızı ziyaret ederek fikir alış 
verişinde bulundu.

Şanlıurfa ile karşılıklı ticari ve 
ekonomik ilişkilere kapı açmak için 
Türkiye'ye gelen ve Şanlıurfa'da bulunan 
Musul Valisi Esil El Neceyfi ve 
beraberindeki heyet Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya'yı makamında 
ziyaret ederek Şanlıurfa'nın tarım 
potansiyeli ve Ticaret Borsası'nın tarıma 
yönelik çalışmaları hakkında bilgi aldı.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade 
eden Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mehmet Kaya, Neceyfi'ye Şanlıurfa 

MUSUL VALİSİ'Nİ
AĞIRLADIK

Ticaret Borsası'nın kurulduğu günden bu 
yana kentte yaptığı çalışmalar hakkında 
bilgi verdi.

Ticaret Borsası'nın projeleri hakkında 
Neceyfi ve beraberindekilere bir sunum 
gerçekleştiren Başkan Kaya, Avrupa 
Birliği'ne sunularak hibe desteği alan 
Lisanslı Depo Projeleri hakkında da 
bilgiler verdi. 

Necefi ve beraberindekiler aynı 
zamanda Şanlıurfa'nın tarımsal verileri 
de sunum halinde anlatıldı.

Gerçekleştirilen ziyarette; Meclis 
Başkanımız Ömer Eyyüpoğlu, Meclis 
Başkan Yardımcıları;  Halil Alkan, Ali 
Caz, Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 
Kaya, Başkan Yardımcıları; Mehmet 
Emin Aydın, Ali Çiçek, Yönetim Kurulu 
Üyeleri ve Meclis Üyeleri karşıladı. 
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G öbekl�epe'ninG öbekl�epe'nin
TANITIM SERGİSİNE
KATKI SUNDUK 

öbeklitepe eserlerinin seramik baskı fotoğrafları GŞanlıurfa'da sergilendi.

Doğuş Holding Sponsorluğunda hayata geçirilen Göbeklitepe 
Tanıtım Projesi'nin ilk ayağı Şanlıurfa'da fotoğraf sergisi ile 
gerçekleştirildi. Serginin açılışına  Yönetim Kurulu Başkanımız  
Mehmet Kaya da katıldı. 
 
Şanlıurfa Vali Kemalettin Gazezoğlu Kültür Merkezinde 
gerçekleşen sergi açılışına; Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Faruk Çelik, AK Parti Şanlıurfa Milletvekilleri Doç. Dr. 
Zeynep Karahan Uslu, Halil Özcan, A. Emin Önen, Mehmet 
Akyürek, Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. Ahmet Eşref Fakıbaba, İl Emniyet 
Müdürü Mehmet Likoğlu, Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Mehmet Kaya,  Doğuş Holding Yönetim 
Kurulu Başkanı Ferit Şahenk, Doğuş Holding CEO'su Hüsnü 
Akhan,  İl Özel İdare Genel Sekreteri Uğur Büyükhatipoğlu ve 
davetliler katıldı.
 
Açılışta Göbeklitepe sergisine katkı sağlayan Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk Çelik'e, Şanlıurfa Valisi 
Celalettin Güvenç'e, Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya'ya  İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Uğur 
Büyükhatipoğlu'na, Doğuş Holding Yönetim Kurulu Başkanı 
Ferit Şahenk'e teşekkür plaketi verildi.
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FISTIK ÜRETİCİLERİNE
DESTEKLEME VERİLMESİ
TALEBİNDE BULUNDUK

anlıurfa Valisi Celalettin Güvenç ve Gıda ŞTarım ve Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar 
Yardımcısı Ferhat Şelli ile birlikte esnafın 

sorunlarını dinleyen Yönetim Kurulu 
Başkanmız Mehmet Kaya,  fıstık üreticilerine 
de destekleme verilmesi gerektiğini söyledi.

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Dr. Ferhat Şelli Şanlıurfa 
temasları çerçevesinde Şire Pazarı Esnafı ve 
Şanlıurfa Sebze ve Komisyoncular Derneği 'ni 
ziyaret etti. Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, 
Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut 
Ökten ve Tarım ve Kırsal Kalkınmayı 
Destekleme Kurumu Şanlıurfa İl Koordinatörü 
Mehmet Ekinci tarımsal desteklemeler 
hakkında esnafa bilgi verdi.

Beraberindeki heyetle birlikte ilk önce Şire 
Pazarı esnafının sorunlarını dinleyen Yönetim 
Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Tarım ve 
Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu 

tarafından verilecek olan hibe destekleri 
hakkında önümüzdeki günlerde bir toplantı 
gerçekleştireceklerini belirtti.  Başkan Kaya 
Şanlıurfa'nın Türkiye fıstık üretiminin yaklaşık 
%50'lik bir bölümünü karşıladığını ifade 
ederek fıstık üreticilerine de destekleme 
verilmesi gerektiğini kaydetti. Başkan  Kaya, 
aynı zamanda Şanlıurfalı çiftçilerin sorunlarını 
dinleyip çözüm bulma noktasında gerekli 
çabaları gösteren Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı Dr. Ferhat 
Şelli'ye de desteklerinden dolayı teşekkür 
etti… 

Heyet buradaki toplantının ardından 
Şanlıurfa Sebze ve Komisyoncular Derneği 'ni 
ziyaret etti.  

Şanlıurfa Sebze ve Komisyoncular Derneği 
Başkanı Faruk Akbaş,  hedeflerinin sebze ve 
meyve üretiminde kaliteyi arttırmak olduğunu 
belirterek Şanlıurfa İsotuna destekleme 
verilmesi talebinde bulundu. 

Esnaf ziyaretlerinin ardından 
beraberindeki heyetle birlikte Şanlıurfa Valilik 
Toplantı Salonu'nda gerçekleştirilen Mikro 
Tarım Bilgilendirme Toplantısı'na katılan 
Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, tarımın bu 
ülkede bir asırdır ihmal edildiğini söyledi.  
“Tarım ve Hayvancılığın kıymetini bilemedik” 
diyen Vali Güvenç,  köylerde yaşayan 
insanların büyük şehirlere göç ettiğini 
kaydetti. Büyük şehirlere olan göçün 
varoşların oluşmasına sebep olduğunu ve 
Türkiye'nin bu bedeli çok ağır bir şekilde 
ödediğini belirtti.  Günümüzde hükümetin 
tarıma çok büyük ilgi gösterdiğinin altını çizen 
Güvenç,  Avrupa Birliği'nden alınan hibe ve 
desteklerle tarım ve hayvancılığın ayağa 
kaldırılmaya çalışıldığını belirtti. 

Şanlıurfa'daki alt havzanın ekolojik 
özelliklerinin anlatıldığı toplantıda konuşma 
yapan Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Ferhat Şelli ise,  ürün 
deseni ile ilgili çeşitli çalışmalar yapıldığını 
kaydederek, Şanlıurfa'nın hangi bölgesinde 
hangi ürünün yetiştirilebileceğini tespit 
ettiklerini söyledi.  Tarım sektörünün çok ciddi 
bir başarı hikayesi yakaladığını vurgulayan 
Şelli 2012 yılında Dünya Bankası'nın açıkladığı 
rakama göre Türkiye'nin tarımsal ekonomi 
büyüklük bakımından Dünyada 7. Avrupa'da 

ise birinci sırada olduğunu kaydetti.
Türkiye'nin tarımsal üretim değerinin 63 

milyar dolara ulaştığını belirten Ferhat Şelli, 
2013 yılında çiftçiye verilecek desteklemenin 
9 milyar TL olduğunu açıkladı.  Şelli; pamuk 
üreticilerine ise 0,46 (46 kuruş) TL verileceğini 
söyledi.  ürün deseni ile ilgili yapılan 
çalışmalar sonucunda sadece Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı tarafından önerilen 
bölgeye ekilecek olan ürüne destekleme 
verileceğini belirten Şelli, “ Türkiye'de tarım 
politikası, tarım anvanteri ve üretim 
planlaması sorununu da çözdük” diye 
konuştu.

Konuşmaların ardından Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı Bitkisel Üretim Genel 
Müdür Yardımcısı Talat Şentürk, Şanlıurfa'daki 
alt havzanın ekolojik özelliklerini ve alternatif 
ürün deseni ile ilgili bir sunum gerçekleştirdi. 

Toplantıya, Şanlıurfa Valisi Celalettin 
Güvenç, Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Dr. Ferhat Şelli, Gıda 
Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten, 
TKDK Şanlıurfa il Koordinatörü Mehmet Ekinci, 
Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya,  Ziraat Odası Başkanı 
Ahmet Eyyüpoğlu, akademisyenler,  Gıda 
Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü personelleri 
ve STK temsilcileri katıldı.  

MEVCUT ÜRETİM DESENİNE
ALTERNATİF ÜRETİM DESENLERİ ARANIYOR
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FISTIK ÜRETİCİLERİNE
DESTEKLEME VERİLMESİ
TALEBİNDE BULUNDUK

anlıurfa Valisi Celalettin Güvenç ve Gıda ŞTarım ve Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar 
Yardımcısı Ferhat Şelli ile birlikte esnafın 

sorunlarını dinleyen Yönetim Kurulu 
Başkanmız Mehmet Kaya,  fıstık üreticilerine 
de destekleme verilmesi gerektiğini söyledi.

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Dr. Ferhat Şelli Şanlıurfa 
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Şanlıurfa Sebze ve Komisyoncular Derneği 'ni 
ziyaret etti. Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, 
Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut 
Ökten ve Tarım ve Kırsal Kalkınmayı 
Destekleme Kurumu Şanlıurfa İl Koordinatörü 
Mehmet Ekinci tarımsal desteklemeler 
hakkında esnafa bilgi verdi.

Beraberindeki heyetle birlikte ilk önce Şire 
Pazarı esnafının sorunlarını dinleyen Yönetim 
Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Tarım ve 
Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu 

tarafından verilecek olan hibe destekleri 
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gerçekleştireceklerini belirtti.  Başkan Kaya 
Şanlıurfa'nın Türkiye fıstık üretiminin yaklaşık 
%50'lik bir bölümünü karşıladığını ifade 
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etti… 

Heyet buradaki toplantının ardından 
Şanlıurfa Sebze ve Komisyoncular Derneği 'ni 
ziyaret etti.  

Şanlıurfa Sebze ve Komisyoncular Derneği 
Başkanı Faruk Akbaş,  hedeflerinin sebze ve 
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Türkiye'nin bu bedeli çok ağır bir şekilde 
ödediğini belirtti.  Günümüzde hükümetin 
tarıma çok büyük ilgi gösterdiğinin altını çizen 
Güvenç,  Avrupa Birliği'nden alınan hibe ve 
desteklerle tarım ve hayvancılığın ayağa 
kaldırılmaya çalışıldığını belirtti. 

Şanlıurfa'daki alt havzanın ekolojik 
özelliklerinin anlatıldığı toplantıda konuşma 
yapan Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Ferhat Şelli ise,  ürün 
deseni ile ilgili çeşitli çalışmalar yapıldığını 
kaydederek, Şanlıurfa'nın hangi bölgesinde 
hangi ürünün yetiştirilebileceğini tespit 
ettiklerini söyledi.  Tarım sektörünün çok ciddi 
bir başarı hikayesi yakaladığını vurgulayan 
Şelli 2012 yılında Dünya Bankası'nın açıkladığı 
rakama göre Türkiye'nin tarımsal ekonomi 
büyüklük bakımından Dünyada 7. Avrupa'da 

ise birinci sırada olduğunu kaydetti.
Türkiye'nin tarımsal üretim değerinin 63 

milyar dolara ulaştığını belirten Ferhat Şelli, 
2013 yılında çiftçiye verilecek desteklemenin 
9 milyar TL olduğunu açıkladı.  Şelli; pamuk 
üreticilerine ise 0,46 (46 kuruş) TL verileceğini 
söyledi.  ürün deseni ile ilgili yapılan 
çalışmalar sonucunda sadece Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı tarafından önerilen 
bölgeye ekilecek olan ürüne destekleme 
verileceğini belirten Şelli, “ Türkiye'de tarım 
politikası, tarım anvanteri ve üretim 
planlaması sorununu da çözdük” diye 
konuştu.

Konuşmaların ardından Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı Bitkisel Üretim Genel 
Müdür Yardımcısı Talat Şentürk, Şanlıurfa'daki 
alt havzanın ekolojik özelliklerini ve alternatif 
ürün deseni ile ilgili bir sunum gerçekleştirdi. 

Toplantıya, Şanlıurfa Valisi Celalettin 
Güvenç, Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Dr. Ferhat Şelli, Gıda 
Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten, 
TKDK Şanlıurfa il Koordinatörü Mehmet Ekinci, 
Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya,  Ziraat Odası Başkanı 
Ahmet Eyyüpoğlu, akademisyenler,  Gıda 
Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü personelleri 
ve STK temsilcileri katıldı.  

MEVCUT ÜRETİM DESENİNE
ALTERNATİF ÜRETİM DESENLERİ ARANIYOR
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önetim Kurulu Başkanımız  Mehmet Kaya;  YŞanlıurfa'da yetişen ve Türkiye'nin en kaliteli 
buğdayı olan makarnalık buğdayın süne 

zararlısından dolayı piyasada değer kaybettiğini 
söyledi.

Şanlıurfa Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü ve 
Ticaret Borsamızın organizasyonuyla gerçekleştirilen 
“Süne ile Mücadele” konulu panelde konuşan Yönetim 
Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya;  Türkiye'nin en kaliteli 
buğdayının Şanlıurfa'da yetiştiğini ancak Şanlıurfa'da 
yetişen makarnalık buğdayın süne zararlısından dolayı 
piyasada değer kaybettiğini söyledi.

Süne zararlısının buğdayda hem kalite hem de fiyat 
düşüklüğüne neden olduğunu da dikkat çeken Kaya,  
Ticaret Borsası olarak her yıl Gıda Tarım ve Hayvancılık 
İl Müdürlüğü ile birlikte süne ile ilgili çeşitli toplantılar 
düzenleyerek çiftçileri bilgilendirdiklerini aktardı. 

Bu yıl süne mücadelesi için il genelinde 19 ekip 45 
teknik elamanın Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü 
tarafından görevlendirilerek süne potansiyeli olan 
alanların belirlenmesi için çalışmalar yaptığını da 
vurgulayan Başkan Kaya;   “Geçtiğimiz yıl süne ile 
bulaşık alan 1 milyon 800 bin dekar olarak tespit 
edilmiştir. İlaçlanmasına karar verilen alan ise 1 milyon 
715 bin dekar, mücadele yapılan yani ilaçlanan alan ise 

1 milyon 319 bin dekar olarak belirlenmiştir. 
İlaçlanmamış alan ise toplamda 396 bin dekardır.” diye 
konuştu.

Programa panelist olarak katılan Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Meclis Başkanı Mehmet Emin Aydın ise;  Süne 
ile mücadelenin tam zamanının olduğunu altını çizdi. 
Buğdayın kalitesi düştüğü için üreticilerin Pazar 
sıkıntısı çektiğine de değinen Aydın;  süne zararlısının 
buğdayda hem gramaj hem de fiyat düşüklüğüne 
neden olduğunu söyledi.  Şanlıurfa'nın makarnalık 
buğday açısından bir üs konumunda olduğunu 
kaydeden Aydın, çiftçilerin bu nedenle daha hassas ve 
daha duyarlı olması gerektiğini belirtti. 

Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü Sosyal 
Tesisleri'nde gerçekleştirilen Panele Gıda Tarım ve 
Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten, Harran 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mehmet 
Ali Çullu, Prof. Dr. Abuzer Yücel, Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Meclis Başkanı Mehmet Emin Aydın, Şanlıurfa 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya; 
Diyarbakır Zirai Mücadele Araştırma Enstitüsü'nden 
Ziraat Mühendisi Vedat Karaca, çiftçiler ve çok sayıda 
ziraat mühendisi katıldı. 
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MODERN TARIMA
GEÇMEK İÇİN
ÇALIŞMALARIMIZ
DEVAM EDİYOR

önetim Kurulu Başkanımız YMehmet Kaya, Şanlıurfa'nın 
modern tarıma geçmesi 

için borsa olarak çalışmalarına tüm 
hızıyla devam ettiklerini ve modern 
tarım çalışmalarını desteklediklerini 
söyledi.

Ticaret Borsamızı ziyaret eden 
Şanlıurfa Milletvekili Zeynep Karahan 
Uslu'ya borsanın çalışmaları 
hakkında bilgi veren Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya, 
Şanlıurfa'nın modern tarıma geçmesi 
için borsa olarak çalışmalarına tüm 
hızıyla devam ettiklerini söyledi.

Şanlıurfa Ticaret Borsası 
tarafından bölgeye kazandırılan 
Hububat ve Pamuk Lisanslı depo 
çalışmalarına destek veren AK Parti 
Şanlıurfa Milletvekili Zeynep Karahan 
Uslu, projeler hakkında bilgi almak 
için Şanlıurfa Ticaret Borsası'na bir 
ziyaret gerçekleştirdi.

Meclis Başkanımız Mehmet Emin 
Aydın, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mehmet Kaya, meclis ve yönetim 

kurulu üyeleriyle bir süre görüşen 
Uslu, borsanın çalışmaları hakkında 
bilgi alışverişinde bulundu.

Ticaret Borsası'nın Şanlıurfa'yı 
büyük bir konuma ulaştırdığını 
söyleyen Uslu, ülkede ve ilde ciddi 
anlamda yaygınlaşan bir borsa 
anlayışının olduğunu söyledi. Uslu, 
destek verdiği projelerin hangi 
aşamada olduğunu ve bölgede 
tarımsal geliri arttırmak amacıyla 
Borsa yönetimiyle müzakere 
ettiklerini söyledi. Şanlıurfa Ticaret 
Borsası'nın yeni hizmet binasının 
inşaatını da ziyaret ettiklerini 
kaydeden Uslu, “Ticaret Borsası yeni 
hizmet binası şuana kadar 
Şanlıurfa'da yapılmış olan en büyük 
STK bina projesidir. Kendi 
medeniyetini oluşturmuş bu şehirde, 
şehrin mimarisine uygun bir 
kombinasyon oluşturulmuş. Yeni 
hizmet binası her türlü ihtiyaca 
cevap verecek şekilde dizayn 
edilmiş.” diye konuştu. 

Projelere verdiği destekten 
dolayı Milletvekili Zeynep Karahan 
Uslu'ya teşekkür eden Şanlıurfa 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti ifade etti.

AB'ye sunulan 100 bin tonluk 
Hububat Lisanslı Depo Projesi'nden 
sonra Pamuk Lisanslı Deposu 
Projesi'nin de onaylanarak hibe 
desteği aldığını hatırlatan Başkan 
Kaya; “Sayın vekilimiz bizi tüm 
projelerimizde destekledi ve kendi 
projesiymiş gibi çalıştı.  Bu da bize 
güç veriyor. İlimizin modern tarıma 
geçmesi için borsa olarak 
çalışmalarımız tüm hızıyla devam 
ediyor.  Sayın Vekilimizin; 
Şanlıurfa'mız, çiftçimiz, sanayici  ve 
tüccarımız için bir çok fayda 
sağlayacak olan projelerimizi takip 
etmesi bize büyük bir heyecan 
veriyor.” diye konuştu. 
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PAMUKTA KİRLİLİĞİN ÖNLENMESİ İÇİN
ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM EDİYOR 

anlıurfa Ticaret Borsası Türkiye pamuğunun %42'lik bir bölümünü karşılayan Şanlıurfa'da pamuğun kalitesini Şarttırmak için çalışmalarını tüm hızıyla sürdürüyor. 

Şanlıurfa Ticaret Borsası, pamukta kirlilik sorununu çözmek ve kalite standardını yakalamak için çalışmalarını 
sürdürüyor. 

 Çırçır fabrikası sahipleri ile birlikte Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç'i ziyaret eden Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Yardımcısı Ali Çiçek, pamuğun stratejik bir ürün olduğunu hatırlatarak, Şanlıurfa pamuğunda kalite 
standardını yakalamak ve kirliliğini önlemek için Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç'ten destek istedi.  

Makineli hasatta gece toplanan pamuklarda matlaşma meydana geldiğini de vurgulayan Çiçek, pamukların 
mümkün olduğunda gündüz toplanması gerektiğini söyledi. Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvençle yaptığı görüşmede 
pamuk fiyatları ile ilgili bilgiler de aktaran Çiçek, pamuk fiyatlarının geçen yıla oranla yüksek olacağını beklediklerini 
belirtti. 

Şanlıurfa pamuğunun kalite açısından  Ege pamuğu ile eşdeğer olduğunu da ifade eden Çiçek ; “Sanayicilerimizde 
sürekli toplantılar düzenliyoruz.  Sanayicilerimiz özellikle pamuğun kirli olmasından şikayetçi,  üreticilerimizden 
ricamız;  pamuklarını  naylon çuvallara koymasınlar, bu şekilde hem pamuğun kalitesi düşüyor hem de sanayicimiz ve 
çiftçimiz zarar ediyor.” diye konuştu. 

Pamukta rekoltenin geçen yıla oranla yüksek olmasını beklediklerini de kaydeden Çiçek, sorunlarını dinlediği için 
Vali Güvenç'e teşekkürlerini iletti. 
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PAMUKTA KİRLİLİĞİN ÖNLENMESİ İÇİN
ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM EDİYOR 
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KONUŞAN EKONOMİ
 PROGRAMINDA

unuculuğunu Özlem Saraç'ın yaptığı TV 24'te yayınlanan Konuşan SEkonomi programına katılan Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 
Kaya, Şanlıurfa ekonomisine yön veren ürünler hakkında bilgi verdi.

Tv 24'te yayınlanan Konuşan Ekonomi Programına katılarak Şanlıurfa 
Ekonomisine yön veren ürünler hakkında bilgi veren Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya, Şanlıurfa'nın; Konya ve Ankara'dan sonra tarım 
alanında 3. sırada yer aldığını kaydetti. 

Türkiye'nin en fazla ihracat yaptığı alanlardan birinin tekstil olduğunu kaydeden 
Başkan Kaya,  Tekstilin hammaddesinin pamuk olduğunu aktardı. Pamuğun 
tamamen stratejik bir durum olduğunu belirten Başkan Kaya, pamuk girdilerinin 
çok yüksek olduğunu ve pamuk üreticisinin bundan dolayı kar edemediğini belirtti.  
Türkiye pamuğunun %42'lik bir bölümünün Şanlıurfa'dan karşılandığını da belirten 
Kaya, çiftçinin bu oranı verilen desteklemelerle üretebildiğine değindi.

PAMUK STRATEJİK BİR ÜRÜN

PAMUKTA STANDARDA GEÇELİM  
Sulamadaki sıkıntılara de değinen Başkan Kaya, sulama sezonunda elektriklerin sık sık kesildiğini aktardı. 
Geçmiş yıllara oranla Şanlıurfa'nın sulamada iyi bir yerde olduğunu ifade eden Kaya, eskiden vahşi bir 
sulamanın olduğunu ancak çiftçinin giderek bilinçlenmesiyle birlikte Şanlıurfa tarımının iyi bir konumda 
olduğunu aktardı.
GAP Eylem Planıyla birlikte Şanlıurfa'da önemli yatırımların olduğunu da aktaran Başkan Kaya; “Urfa 
yürüyerek değil koşarak ilerliyor. Türkiye buğday üretiminin yüzde 8'ni, arpanın yüzde 11'ni, mısırın yüzde 
16'sını Şanlıurfa üretiyor. Dünyanın en kaliteli makarnalık buğdayını Şanlıurfa üretiyor. Pamuğumuz kaliteli. 
Bölgeler arası pamuk isimleri kaldıralım. Amerika gibi standart uygulayalım. Pamukta standarda geçelim. 
Urfa artık farklı bir Urfa.” diye konuştu. 
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YERİNDE DENETLENİYOR

Pamuk Kirliliğini Önlemek için çalışmalarını tüm hızıyla sürdüren Borsamız, Gıda Tarım ve Hayvancılık 
İl Müdürlüğü ile birlikte pamuğu yerinde denetliyor.

Geçtiğimiz haftalarda hasadı yapılmaya başlanan beyaz altının kalitesini arttırmak için çalışmalarına tüm 
hızıyla devam eden Borsamız,  Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğü ve Ziraat Odası Başkanlığıyla 
birlikte pamuk tarlalarını denetliyor.

Şanlıurfa Gıda, Tarım ve Hayvancılık İl 
Müdürü Necip Özgökçe, Ziraat Odası 
Başkanı Ahmet Eyyüpoğlu ve Pamuk 
Kirliliğini Önleme Komisyonu üyeleriyle 
birlikte pamuğun temiz toplanması için 
pamuk tarlalarını denetleyen Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Ali Çiçek,  
Şanlıurfa pamuğunun kalitesinin arttırılması 
için Ticaret Borsası olarak ellerinden geleni 
yapacaklarını belirtti.

Komisyon üyeleriyle birlikte, pamuğun 
nasıl toplandığını yerinde incelemek için 
pamuk tarlalarını denetlediklerini kaydeden 
Çiçek, bu vesile ile hem köy muhtarlarını 
hem de çiftçileri, kirlilik konusunda 
bilinçlendirdiklerini aktardı.  Komisyon 
üyelerinin kirlilik bu sorununu  çözmek için 
özveriyle çalıştığını belirten Çiçek;  çiftçileri 
toplanan pamukları naylon çuvalları 
koymamaları yönünde uyardı. 

Pamukta kirliliğin ciddi bir sorun 
olduğunun altını çizen Çiçek, naylon 
çuvalların pamuk kalitesini düşürdüğünü 
kaydetti.

Çiçek; “ Naylon çuvallarda getirilen 
pamuktan; iplikçi, dokumacı ve boyacı 
zarar görüyor. Naylon çuvallar pamukta 
abrajın meydana gelmesine neden oluyor. 
Bu durumda kumaş boyası tutmuyor. Bu 
nedenle pamuk, iplik ve kumaş çöpe 
gidiyor. Durum böyle olunca hem ilimiz 
hem de ülkemiz ekonomisi zarara 
uğratılıyor.” diye konuştu 
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ŞANGAY'DA 
TANITTIK

Şanlıurfa, ilk kez Çin’de düzenlenen
bir festival ve fuar kapsamında tanıtıldı. 

anlıurfa Valiliği koordinasyonunda, Ticaret Borsamız, ŞŞanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası ve Karacadağ 
Kalkınma Ajansı işbirliği ile Şanlıurfa, Çin’de ilk kez 

tanıtıldı.

Son yıllarda geliştirilen iyi ilişkiler nedeniyle 2013 yılı Çin'de  
“Türk Yılı” olarak kutlanıyor ve bu kapsamda; ülkelerin ve 
kültürlerinin karşılıklı tanıtılması ve bilinirliklerinin arttırılması 
için çeşitli etkinlikler düzenleniyor.  

Bu kapsamda yapılan etkinliklerden biri de T.C. Kültür ve 
Turizm Bakanlığı, PASİAD (Pasifik Ülkeleri ile Sosyal ve 
İktisadi Dayanışma Deneği) ve TÜÇSİAD (Türk Çin Sanayici İş 
Adamları Derneği) işbirliği ile gerçekleştiriliyor.  6-7-8 Ekim 
2013 tarihlerinde Şanghay'da düzenlenen "Turkuaz Türk 
Kültürü ve Yemekleri Festivali ve Türk İhraç Ürünleri Fuar 
Etkinliği" çerçevesinde Türk kültür motifleri, yemekleri ve 
ihraç ürünleri Çinlilere sunuluyor ve tanıtılıyor.
Karacadağ Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri Dr. İlhan 
Karakoyun, Harran Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Ahmet Yılmaz, Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları;  Ali Çiçek ve Mehmet Emin Aydın, 
Şanlıurfa Yatırım Destek Ofisi Koordinatörü Yunus Çolak ve 
Uzman Halil Çakallı'nın katıldığı fuarda, Şanlıurfa 2 ayrı 
stantla yer alıyor. İllerin yer aldığı bölümde, Şanlıurfa 
"Göbeklitepe" temasıyla katılımcıların beğenisinde 
sunulurken, diğer stantta da Şanlıurfa'nın yatırım fırsatları ile 
Şanlıurfa'da firmaların ürettiği ve ihraç edilebilecek ürünler 
tanıtılıyor.
Türkiye'den Şanlıurfa dışında Ankara, İstanbul, Bursa, Konya, 
Denizli ve Eskişehir İlleri de fuara katılıyor.

Şanlıurfa,yı
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ÜYELERİMİZ
TARIMSAL KESİNTİ KONUSUNDA

BİLGİLENDİRİLDİ

Sosyal Güvenlik Kurumu'nun ; 2 Temmuz 2013 
tarihinde yayınladığı genelgeyle de söz konusu 
kesinti işlemlerine ilişkin kanun, yönetmelik ve 
tebliğ hükümlerinin uygulanmasına açıklık 
getirdiğini kaydetti.

Orak, tebliğ hükümleri gereğince, tarımsal 
faaliyette bulunanlardan satın aldıkları ürün 
bedelleri üzerinden kesinti yapmakla yükümlü 
gerçek veya tüzel kişilerin, aldıkları ürün 
bedellerinin brüt tutarı üzerinden prim borçlarına 
mahsuben ve borç tutarını geçmemek şartıyla 1 
Ocak 2014 tarihine kadar yüzde 1, bu tarihten 
sonra yapılacak alımlarda ise yüzde 2 oranında 
kesinti yapmak zorunda olduklarının altını çizdi.
Yapılan kesintilerin, hazırlanacak kesinti bildirim 
listeleri aracılığıyla SGK'ya bildirileceğini ve 
kesinti tutarları ilgili banka hesapları üzerinden 
kuruma aktarılacağını dile getiren Orak, 
kesintilerle ilgili uyarılarda bulundu. Orak, 
"Kesinti yapmak zorunda olduğu halde kesinti 
yapmayan veya yaptıkları kesinti tutarını süresi 
içerisinde ve tam olarak Kurum hesaplarına 

icaret Borsamız Üyeleri,  Sosyal Güvenlik İl 

TMüdürlüğü çalışanları tarafından Tarımsal 
e- kesinti programı hakkında bilgilendirildi.

Şanlıurfa Sosyal Güvenlik İl Müdürlüğü 
çalışanları; Mehmet Baran ve Cemal Orak, Meclis 
Üyelerimizi, Disiplin Kurulu Üyelerimizi ve Genç 
Girişimcilerimizi Tarımsal e- kesinti programı 
hakkında bilgilendirdi. 

Ticaret Borsamız Toplantı Salonu'nda 
gerçekleştirilen toplantıda; üyelere tarımsal e- 
kesinti programı hakkında bilgi veren Cemal 
Orak;  SGK'nın 5510 sayılı Kanunun 88. maddesi 
ile tarımsal faaliyette bulananların prim 
borçlarını, sattıkları ürün bedellerinden borç 
tutarlarını geçmemek kaydıyla yüzde 1 ila yüzde 5 
oranları arasında kesinti yapmak suretiyle tahsil 
etmeye yetkili kılındığını belirtti. 

 "Tarımsal Faaliyette Bulunanların Prim 
Borçlarının Sattıklar Tarımsal Ürün 
Bedellerinden Kesinti Yapılmak Suretiyle Tahsil 
Edilmesine Dair Tebliğ"in 1 Nisan 2013 tarihi 
itibariyle yürürlüğe girdiğini hatırlatan  Orak, 

gönderilmesinin zorunlu hale geleceğinin ve kağıt 
ortamında verilemeyeceğinin altını çizdi.  Orak, 
şöyle devam etti: "Bu nedenle kesinti yapmakla 
yükümlü olan gerçek veya tüzel kişilerin söz 
konusu tarihten önce kurumumuzun ilgili 
ünitelerine şifre başvurusu yapmaları büyük 
önem taşımaktadır.

Tarımsal kesinti yapacak olan gerçek ve tüzel 
kişilerin, tarımsal faaliyette bulunanlardan satın 
aldıkları ürün bedelleri üzerinden kesinti 
yapmamaları veya engelleyici bir sebep 
olmaksızın kesinti tutarlarını süresi içerisinde ve 
tam olarak Kurum hesaplarına aktarmamaları 
halinde, gerçek kişilerin kendileri, kamu kurum 
ve kuruluşlarının tahakkuk ve tediye ile ilgili 
görevlileri, tüzel kişiliğe haiz diğer işverenlerin 
yönetim kurulu üyeleri ve üst düzey yöneticileri ile 
kanuni temsilcileri Kurumumuza karşı 
işverenleriyle birlikte müştereken ve 
müteselsilen sorumlu olacaklardır."

intikal ettirmeyen ya da Kesinti Bildirim 
Listelerini süresi içerisinde göndermeyen gerçek 
veya tüzel kişiler hakkında 5326 sayılı Kabahatler 
Kanunu uyarınca idari para cezası uygulanacaktır. 
Ayrıca süresi içerisinde kurumumuz hesaplarına 
intikal ettirilmeyen kesinti tutarlarının faiziyle 
birlikte ilgili ve sorumlularından tahsili yoluna 
gidilecektir" dedi.

İşlemlerin, kurum tarafından hazırlanan ve 
işletime açılan e-Kesinti programı üzerinden 
yapılacağı bilgisini de veren Orak, "Kesinti 
yapmakla yükümlü gerçek veya tüzel kişilerin, e-
Kesinti programı aracılığıyla bildirim listelerini 
gönderebilmeleri için Kullanıcı Kodu Ve Geçici 
Kullanıcı Şifresi Başvuru Formu ve formda 
belirtilen belgeler ile Sosyal Güvenlik İl 
Müdürlükleri veya Sosyal Güvenlik Merkezlerine 
başvurmaları gerekmektedir" ifadelerini kullandı.
Kesinti işlemleri için Nisan-Eylül 2013 döneminin 
geçiş devresi olarak öngörüldüğünü aktara Orak, 
1 Ekim 2013 tarihinden itibaren Kesinti Bildirim 
Listelerinin, e-Kesinti programı aracılığıyla 
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ÜYELERİMİZ
TARIMSAL KESİNTİ KONUSUNDA

BİLGİLENDİRİLDİ
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BAŞKANIMIZ MEHMET KAYA,
ŞUTSO'NUN
AÇILIŞINDA KONUŞTU 

icaret Borsamız Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk Çelik ve TTürkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile birlikte ŞUTSO'nun yeni hizmet binasının 
açılış törenine katıldı.

Açılış töreninde konuşan Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, borsanın projeleri hakkında bilgi vererek, 
Bakan Faruk Çelik'in Urfa'daki çalışmalarının kendilerine şevk verdiğini söyledi.   Şanlıurfa'nın her geçen gün 
geliştiğini de vurgulayan Kaya, çalışmalarda kendilerini destekleyen herkese teşekkür etti. 

HUZUR OLMADAN
TİCARET OLMAZ 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odasının (ŞUTSO) yeni 
hizmet binasının açılışında, “Önümüzdeki 10 yılda ekonomik 
hedeflerin hepsi gerçekleşecek. Tek bir şeye ihtiyaç var huzur. Huzur 
olmadan da ticaret olmaz. Ticaret bizi zenginliğe götürüyor. Zengin 
olmak istiyorsan ticaretin önünü açacaksın. Ticaret de tek bir şey 
ister, o da huzur” dedi.

Güneydoğu Anadolu bölgesinin istihdamının yüzde 17'sini 
Şanlıurfa'nın karşıladığını belirten Hisarcıklıoğlu, söz konusu rakamın 
daha da artırılması için iş adamlarının daha fazla girişimde bulunması 
gerektiğini ifade etti. 

Şanlıurfa'nın son dönemde bölgenin ''parlayan yıldızı'' olduğuna 
vurgu yapan TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, ''Ankara ile Bağdat buraya 
aynı mesafede. İstanbul ile Tahran'da uçuş süresi olarak aynı 
mesafede. Bu bölgenin parlayan yıldızı Şanlıurfa için müthiş bir şey. 
Önümüzdeki 10 yılda ekonomik hedeflerin hepsi gerçekleşecek. Tek 
bir şeye ihtiyaç var huzur. Huzur olmadan da ticaret olmaz. Ticaret 
bizi zenginliğe götürüyor. Zengin olmak istiyorsan ticaretin önünü 
açacaksın. Ticaret de tek bir şey ister, o da huzur. Allah'a çok şükür o 
da Şanlıurfa'da var. Birlik ve beraberlik noktasında zaten kitlenmişiz. 
O açıdan sizleri kutluyorum artık önümüz açık'' dedi.

Şanlıurfa'nın Faruk Çelik gibi bir bakandan dolayı şanslı olduğunu 
vurgulayan Hisarcıklıoğlu, ''Akil adam arıyorlar. Asıl 'akil adam' sizde, 
haberiniz olsun. Tam uzlaşmacı, hiç sinir yok, sinirlerini aldırmış, yeter 
ki uzlaşma sağlansın'' ifadelerini kullandı. 

“İLK DEFA
MİLLETİN YAZDIĞI
BİR ANAYASA OLACAK”

Yeni anayasa çalışmalarına da değinen TOBB Başkanı 
Hisarcıklıoğlu, şöyle devam etti: ''Oy hesabı yapmaksızın Mecliste 
Anayasa Uzlaşma Komisyonu kurdular, bütün partiler eşit sayıda. 
'Buradan ortak mutabakat içerisinden çıkartacağız' dediler, tamam 
dedik. Bunu yüzde yüz destekliyoruz. Herkesin hassasiyetini dikkate 
alacaklar. İnşallah bu anlayış çerçevesinde meclisimiz yeni bir 
anayasa yazacak. İlk defa milletin yazdığı bir anayasa olacak. Bu 
şeref de inşallah bu meclisimize nasip olacak. Eğer biz bunu 
yapabilirsek, sistemin inşasına o zaman başlayabiliriz. Eğer bunu 
yapabilirsen Allah'ın izniyle biz Cumhuriyetin 100'üncü yılında 
ülkemizi dünyanın ilk 10 ekonomisi arasında yaparız.'' 
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IRAKLI MÜHENDİSLERİ

SADEYAĞDAKİ
SORUNLARI
MASAYA
YATIRDIKANALİZLER HAKKINDA

BİLGİLENDİRDİK 

uzey Iraktaki Ziraat Mühendislerinden oluşan 13 kişilik heyet KBorsamıza ait Gıda Analiz Laboratuarını ziyaret ederek analizler 
hakkında bilgi aldı.

GAP Tarımsal Araştırma Enstitüsüne eğitim almak üzere gelen ve 13 
kişiden oluşan Iraklı Mühendisler borsamıza ait Gıda Analiz Laboratuarını 
ziyaret ederek yapılan analizler hakkında bilgi aldı.

 Uluslararası bir kuruluş olan ICARDA ile GAP Tarımsal Araştırma 
Enstitüsü'nün birlikte organize ettiği eğitimde sürdürülebilir tarım, toprak 
işlemesiz tarım, sulama sistemleri ve pamuk- mısır yetiştiriciliği konularında 
uygulamalı eğitim alacak olan Kuzey Iraklı Ziraat Mühendisleri, Şanlıurfa 
Ticaret Borsası bünyesinde çalışan Gıda Mühendisleri, Ayşegül Şamil ve 
Pelin Dölek'ten gıda analiz cihazları hakkında bilgiler alarak çeşitli 
incelemelerde bulundu. Iraklı mühendislere; laboratuarlarda analizlerin 
nasıl yapıldığı anlatılarak, Şanlıurfa Ticaret Borsası Gıda Analiz 
Laboratuarının aynı zamanda bir gıda kontrol laboratuarı olduğu belirtildi. 

GAP Tarımsal Araştırma Enstitüsü tarafından bir hafta boyunca misafir 
edilecek olan mühendislere; deneme alanlarında arazide araştırma ve 
denemelerin yürütüldüğü istasyonlarda da uygulamalı eğitimler verilecek. 

Kendilerini ağırladıkları için Şanlıurfa Ticaret Borsası personellerine 
teşekkürlerini ileten Kuzey Iraklı Ziraat Mühendisleri, hububat analizleri 
konusunda daha detaylı bilgiler edinmek için Şanlıurfa'da uzun süre kalarak 
çeşitli incelemeler yapmak istediklerini belirtti. 

SADEYAĞDAKİ
SORUNLARI
MASAYA
YATIRDIK

Şanlıurfa Sadeyağı'nın coğrafi işaretinin alınması için 
çalışmalarını sürdüren Şanlıurfa Ticaret Borsası, Sadeyağ 
İstişare Toplantısı'nı gerçekleşirdi. 

Borsamız  Toplantı Salonu'nda Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mehmet Kaya'nın başkanlığında yapılan toplantıda Urfa 
Sadeyağı'nın geleceği ve sorunları masaya yatırıldı. 
Yapılan toplantıda Urfa Sadeyağı'nın asit oranının ölçülmesi, çevre 
illerden gelen sadeyağlardan ayırımının yapılması istendi.  Urfa 
Sadeyağı alım satımını yapan esnaflara,  bilgiler veren Harran 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Gıda Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi 
Yrd. Doç Ferit Atasoy;  Sadeyağ'da dikkat edilmesi gereken noktaları 
anlattı.  Doğu Anadolu'dan getirilen yağların asit oranının yüksek 
olduğu ve bunun Urfa Sadeyağı ile karıştırılarak kaliteyi düşürdüğünü 
aktaran Sadeyağ alım-satımını yapan esnaflar,  bu sorunun önüne 
geçmek için çalışmaların yapılması gerektiğini belirtti. Urfa Sadeyağının 

standardizasyonu yakalaması gerektiğini anlatan esnaflar, yağın süt 
yağı olup olmadığı, erime sıcaklığı ve iyot sayısının anlaşılması için de 
analizlerin yapılması gerektiğini belirtti.
Urfa Sadeyağı ile ilgili çalışmalarını tüm hızıyla sürdüren Şanlıurfa 
Ticaret Borsası ise;  geçtiğimiz aylarda Sadeyağın Coğrafi İşareti'nin 
alınması için Türk Patent Enstitüsü'ne başvuruda bulundu. Ticaret 
Borsası ayrıca Urfa Sadeyağ analizlerinin sağlıklı yapılabilmesi için 
laboratuar kurma çalışmalarını sürdürüyor. 
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konusunda daha detaylı bilgiler edinmek için Şanlıurfa'da uzun süre kalarak 
çeşitli incelemeler yapmak istediklerini belirtti. 

SADEYAĞDAKİ
SORUNLARI
MASAYA
YATIRDIK

Şanlıurfa Sadeyağı'nın coğrafi işaretinin alınması için 
çalışmalarını sürdüren Şanlıurfa Ticaret Borsası, Sadeyağ 
İstişare Toplantısı'nı gerçekleşirdi. 

Borsamız  Toplantı Salonu'nda Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mehmet Kaya'nın başkanlığında yapılan toplantıda Urfa 
Sadeyağı'nın geleceği ve sorunları masaya yatırıldı. 
Yapılan toplantıda Urfa Sadeyağı'nın asit oranının ölçülmesi, çevre 
illerden gelen sadeyağlardan ayırımının yapılması istendi.  Urfa 
Sadeyağı alım satımını yapan esnaflara,  bilgiler veren Harran 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Gıda Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi 
Yrd. Doç Ferit Atasoy;  Sadeyağ'da dikkat edilmesi gereken noktaları 
anlattı.  Doğu Anadolu'dan getirilen yağların asit oranının yüksek 
olduğu ve bunun Urfa Sadeyağı ile karıştırılarak kaliteyi düşürdüğünü 
aktaran Sadeyağ alım-satımını yapan esnaflar,  bu sorunun önüne 
geçmek için çalışmaların yapılması gerektiğini belirtti. Urfa Sadeyağının 

standardizasyonu yakalaması gerektiğini anlatan esnaflar, yağın süt 
yağı olup olmadığı, erime sıcaklığı ve iyot sayısının anlaşılması için de 
analizlerin yapılması gerektiğini belirtti.
Urfa Sadeyağı ile ilgili çalışmalarını tüm hızıyla sürdüren Şanlıurfa 
Ticaret Borsası ise;  geçtiğimiz aylarda Sadeyağın Coğrafi İşareti'nin 
alınması için Türk Patent Enstitüsü'ne başvuruda bulundu. Ticaret 
Borsası ayrıca Urfa Sadeyağ analizlerinin sağlıklı yapılabilmesi için 
laboratuar kurma çalışmalarını sürdürüyor. 
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önetim Kurulu Başkanımız Mehmet YKaya, süne tehlikesi bulunan tarım 

arazileri bilgisinin Gıda Tarım ve 

Hayvancılık İl Müdürlüğü tarafından çiftçilere 

mesaj yoluyla bildirileceğini söyledi.
Ticaret Borsamız; Gıda Tarım ve Hayvancılık 

Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı Ferhat Şelli, Gıda 
Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten,  
Şanlıurfa Ticaret Borsası Meclis Başkanı 
Mehmet Emin Aydın ve Şanlıurfa Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'nın 
katıldığı bir bilgilendirme toplantısı düzenledi.

Çiftçilere yönelik düzenlenen toplantıda 
konuşma yapan Şanlıurfa Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya; süne tehlikesi 
bulunan tarım arazileri bilgisinin Gıda Tarım ve 
Hayvancılık İl Müdürlüğü tarafından çiftçilere 
mesaj yoluyla bildirileceğini söyledi. Bul yıl süne 
mücadelesi için il genelinde 19 ekip 45 teknik 

elamanın Gıda Tarım ve Hayvancılık İl 
Müdürlüğü tarafından görevlendirilerek süne 
potansiyeli olan alanların belirlendiğini 
kaydeden Başkan Kaya; Nisan ayının sonlarına 
doğru ilaçlama gereken tarım alanlarının 
ilaçlanacağını ve süne tehlikesi bulunan tarım 
arazileri bilgisinin tarla sahiplerine kısa mesaj 
yoluyla bildirileceğini kaydetti.

Şanlıurfa'nın Türkiye pamuk üretiminin 

%40'lık bir bölümünü karşıladığını hatırlatan 

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar 

Yardımcısı Ferhat Şelli ise; buğday 

desteklemelerinde 2. dilim ödemelerinin 

yapılmaya başlandığını söyledi. Dün itibariyle 12 

bin 600 çiftçinin hesabına toplam 30 milyon TL 

desteklemenin yatırıldığını ifade eden Şelli, 

faturalarının Gıda Tarım ve Hayvancılık İl ve İlçe 

müdürlüklerine teslim etmeyen çiftçilerin, 

faturalarını bir an önce teslim etmesi gerektiğini 

belirtti. 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 

Kaya'nın çiftçinin sorunlarını yerinde tespit 
ederek ilgili kurumlara bildirdiğini de kaydeden 
Şelli; “Ticaret Borsamızın Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya çitçimizin sorunlarını hem 
bize hem de bakanlığımıza bildiriyor. 
Bakanlığımız ve Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Müdürlüğü ile işbirliği içerisinde çalıştığı için 
kendilerine teşekkür ediyorum.” diye konuştu.

Şanlıurfa Ticaret Borsası Toplantı Salonu'nda 
gerçekleştirilen toplantıya; Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı 
Ferhat Şelli, Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü 
Mahmut Ökten,  Meclis Başkanımız Mehmet 
Emin Aydın ve Yönetim Kurulu Başkanmız 
Mehmet Kaya, ticaret borsası yönetim kurulu 
üyeleri, meclis üyeleri ve çiftçiler katıldı. 

ÇİFTÇİLER
MESAJLA
BİLGİLENDİRİLECEK

ÇİFTÇİLERİMİZİ
UYARDIK

önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, fark Yödemesi desteğinden yararlanmak isteyen 
üreticilerin son başvuru tarihini kaçırmaması 

gerektiğini söyledi.
Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten, 

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya ve Ziraat Odası  
Başkanı Ahmet Eyyüpoğlu  yaptıkları ortak basın 
açıklamasında fark ödemesi desteğinden yararlanmak 
isteyen üreticilere uyarıda bulundu. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Türkiye 
Tarım Havzaları Üretim Destekleme Modeline göre 2012 yılı 
ürünü yağlı tohumlu bitkiler, hububat ve baklagil fark 
ödemesi desteğine ilişkin Bakanlar Kurulu Kararı Uygulama 
Tebliği uyarınca, fark ödemesi desteğinden yararlanmak 
isteyen üreticilerin, son başvuru tarihlerinin kütlü pamuk, 
yağlı tohumlu bitkiler;  için 1 Nisan 2013, dane mısır, 

hububat ve baklagil için 30 Nisan 2013  olduğunu söyledi. 
Bu tarihlerden sonra yapılacak başvuruların kabul 

edilmeyeceğini belirten Kaya, çiftçilerin son başvuru 
tarihine kadar evraklarını eksiksiz teslim etmesi gerektiğini 
belirtti. 

Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten ise; 
desteklemelerin Tarım Havzaları Üretim Destekleme 
Modeline göre ödeneceğini belirterek kütlü pamuk için 
başvuru evraklarının Mart 2013 tarihinden itibaren 
alınacağını kaydetti.  

 Mazot ve gübre desteklemelerinden faydalanmak 
isteyen çiftçilere uyarıda bulunan Ziraat Odası Başkanı 
Ahmet Eyyüpoğlu ise;  geçtiğimiz yıl pamuk ve hububat 
rekoltesinin düşük olduğunu kaydetti. Eyyüpoğlu,  Şanlıurfa 
tarımının istenen seviyeye ulaşması için gerekli çalışmalar 
yapacaklarını söyledi. 
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önetim Kurulu Başkanımız Mehmet YKaya, süne tehlikesi bulunan tarım 

arazileri bilgisinin Gıda Tarım ve 

Hayvancılık İl Müdürlüğü tarafından çiftçilere 

mesaj yoluyla bildirileceğini söyledi.
Ticaret Borsamız; Gıda Tarım ve Hayvancılık 

Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı Ferhat Şelli, Gıda 
Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten,  
Şanlıurfa Ticaret Borsası Meclis Başkanı 
Mehmet Emin Aydın ve Şanlıurfa Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'nın 
katıldığı bir bilgilendirme toplantısı düzenledi.

Çiftçilere yönelik düzenlenen toplantıda 
konuşma yapan Şanlıurfa Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya; süne tehlikesi 
bulunan tarım arazileri bilgisinin Gıda Tarım ve 
Hayvancılık İl Müdürlüğü tarafından çiftçilere 
mesaj yoluyla bildirileceğini söyledi. Bul yıl süne 
mücadelesi için il genelinde 19 ekip 45 teknik 

elamanın Gıda Tarım ve Hayvancılık İl 
Müdürlüğü tarafından görevlendirilerek süne 
potansiyeli olan alanların belirlendiğini 
kaydeden Başkan Kaya; Nisan ayının sonlarına 
doğru ilaçlama gereken tarım alanlarının 
ilaçlanacağını ve süne tehlikesi bulunan tarım 
arazileri bilgisinin tarla sahiplerine kısa mesaj 
yoluyla bildirileceğini kaydetti.

Şanlıurfa'nın Türkiye pamuk üretiminin 

%40'lık bir bölümünü karşıladığını hatırlatan 

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar 

Yardımcısı Ferhat Şelli ise; buğday 

desteklemelerinde 2. dilim ödemelerinin 

yapılmaya başlandığını söyledi. Dün itibariyle 12 

bin 600 çiftçinin hesabına toplam 30 milyon TL 

desteklemenin yatırıldığını ifade eden Şelli, 

faturalarının Gıda Tarım ve Hayvancılık İl ve İlçe 

müdürlüklerine teslim etmeyen çiftçilerin, 

faturalarını bir an önce teslim etmesi gerektiğini 

belirtti. 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 

Kaya'nın çiftçinin sorunlarını yerinde tespit 
ederek ilgili kurumlara bildirdiğini de kaydeden 
Şelli; “Ticaret Borsamızın Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya çitçimizin sorunlarını hem 
bize hem de bakanlığımıza bildiriyor. 
Bakanlığımız ve Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Müdürlüğü ile işbirliği içerisinde çalıştığı için 
kendilerine teşekkür ediyorum.” diye konuştu.

Şanlıurfa Ticaret Borsası Toplantı Salonu'nda 
gerçekleştirilen toplantıya; Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı 
Ferhat Şelli, Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü 
Mahmut Ökten,  Meclis Başkanımız Mehmet 
Emin Aydın ve Yönetim Kurulu Başkanmız 
Mehmet Kaya, ticaret borsası yönetim kurulu 
üyeleri, meclis üyeleri ve çiftçiler katıldı. 
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BİLGİLENDİRİLECEK
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önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, fark Yödemesi desteğinden yararlanmak isteyen 
üreticilerin son başvuru tarihini kaçırmaması 

gerektiğini söyledi.
Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten, 

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya ve Ziraat Odası  
Başkanı Ahmet Eyyüpoğlu  yaptıkları ortak basın 
açıklamasında fark ödemesi desteğinden yararlanmak 
isteyen üreticilere uyarıda bulundu. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Türkiye 
Tarım Havzaları Üretim Destekleme Modeline göre 2012 yılı 
ürünü yağlı tohumlu bitkiler, hububat ve baklagil fark 
ödemesi desteğine ilişkin Bakanlar Kurulu Kararı Uygulama 
Tebliği uyarınca, fark ödemesi desteğinden yararlanmak 
isteyen üreticilerin, son başvuru tarihlerinin kütlü pamuk, 
yağlı tohumlu bitkiler;  için 1 Nisan 2013, dane mısır, 

hububat ve baklagil için 30 Nisan 2013  olduğunu söyledi. 
Bu tarihlerden sonra yapılacak başvuruların kabul 

edilmeyeceğini belirten Kaya, çiftçilerin son başvuru 
tarihine kadar evraklarını eksiksiz teslim etmesi gerektiğini 
belirtti. 

Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Mahmut Ökten ise; 
desteklemelerin Tarım Havzaları Üretim Destekleme 
Modeline göre ödeneceğini belirterek kütlü pamuk için 
başvuru evraklarının Mart 2013 tarihinden itibaren 
alınacağını kaydetti.  

 Mazot ve gübre desteklemelerinden faydalanmak 
isteyen çiftçilere uyarıda bulunan Ziraat Odası Başkanı 
Ahmet Eyyüpoğlu ise;  geçtiğimiz yıl pamuk ve hububat 
rekoltesinin düşük olduğunu kaydetti. Eyyüpoğlu,  Şanlıurfa 
tarımının istenen seviyeye ulaşması için gerekli çalışmalar 
yapacaklarını söyledi. 
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önetim Kurulu Başkanımız Mehmet YKaya, çiftçileri; tarlalardaki anızları 
yakmamaları yönünde uyararak, anız 

yakmakla topraktaki organik maddenin yok 
olduğunu söyledi.

Çiftçileri; tarlalardaki anızları  yakmamaları 
yönünde uyaran Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mehmet Kaya, anız yakmakla topraktaki 
organik maddenin yok olduğunu ve topraktaki 
verimin azaldığını söyledi. 

Anız yakmanın; toprakları daha verimsiz ve 
erozyona daha hassas duruma getirdiğini 
kaydeden Başkan Kaya;  Mikro organizmaların 
yüzde 80'nin zarar görmesi sonucu verimde de 
azalmalar olduğunun bilimsel olarak ortaya 
konulduğunu aktardı. Günümüz şartlarında 
anızın yakılmaması ve araziye kazandırılması 

gerektiğini belirten Başkan Kaya; “Anız 
yangınları komşu tarlalardaki hasat edilmemiş 
ürünlere, traktörlere meyve bahçelerine, 
bunların etrafındaki çitlere, civardaki yerleşim 
yerlerine, özellikle de ormanlarımıza ciddi 
zararlar vermektedir.” diye konuştu. 

Çağımızda anıza ekim yapan tarım aletleri-
nin olması, güçlü traktörlere ve kombine tarım 
işleme makinelerine sahip olunmasının anız 
yakılması gibi ilkel metoda başvurulmasını 
azalttığını ifade eden Başkan Kaya; “Çiftçilerden 
ricamız, anızı yakmamaları. Bölgede yaşanan 
kuraklık çiftçinin yanında hayvancılığı da 
etkiledi. Ot bulamayan hayvanlar açlık ile karşı 
karşıya kalmaktadır. Tarlada bulunan otların 
hayvanlara bırakılması gerekir.” dedi. 

ÜYELERİMİZE
KREDİ KOLAYLIĞI
SAĞLADIK 

Ticaret Borsamız ile Türkiye Ekonomi Bankası  (TEB) 
arasında borsa üyelerine yönelik 500 bin TL'ye kadar 
36 ay vadeli ve 6 ay ertelemeli ödemesiz dönem 

avantajlarını içeren kredi protokolü imzalandı.
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya ile TEB 

Şanlıurfa Şube Müdürü Nihat Ercan İşlek tarafından imzalanan 
protokol kapsamında; Müşteri bazında kredi limit, vade ve 
ödeme planları banka tarafından kredi tahsis politikalarına 
göre değerlendirilip, uygun bulunan üyelere aylık %0,85 faiz 
oranı ile 500 bin TL'ye kadar kredi kullanımı yapılabilecek.  
İmzalanan protokolün Şanlıurfa Ticaret Borsası ve üyelerine 
hayırlı olmasını dileyen Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 
Kaya;  iş hayatında zaman zaman finansal sorunların 
olabileceğini ve bu nedenle TEB ile imzalanan protokol ile 
birlikte üyelerin rahatlıkla kredi kullanabileceğini söyledi.  

Kredinin aylık faiz oranının 0,85 olduğunu 
hatırlatan Başkan Kaya,  üyelerin istemesi 
durumunda kredide ilk ayın ödemesiz 
olabileceğini de kaydetti.  Başkan Kaya;  
kobi ve işletmelere nefes aldıran bu 
kampanyanın Nisan ayı sonuna kadar devam 
edeceğini de belirtti. 

TEB Şanlıurfa Şube Müdürü Nihat Ercan 
İşlek ise; imzalanan protokolün hayırlı 
olmasını dileyerek;  Türk Ekonomi 
Bankası'nın kobilere yönelik çeşitli 
çalışmalar yaptıklarını ve kobileri 
önemsediklerini söyledi. 
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önetim Kurulu Başkanımız Mehmet YKaya, çiftçileri; tarlalardaki anızları 
yakmamaları yönünde uyararak, anız 

yakmakla topraktaki organik maddenin yok 
olduğunu söyledi.

Çiftçileri; tarlalardaki anızları  yakmamaları 
yönünde uyaran Yönetim Kurulu Başkanımız 
Mehmet Kaya, anız yakmakla topraktaki 
organik maddenin yok olduğunu ve topraktaki 
verimin azaldığını söyledi. 

Anız yakmanın; toprakları daha verimsiz ve 
erozyona daha hassas duruma getirdiğini 
kaydeden Başkan Kaya;  Mikro organizmaların 
yüzde 80'nin zarar görmesi sonucu verimde de 
azalmalar olduğunun bilimsel olarak ortaya 
konulduğunu aktardı. Günümüz şartlarında 
anızın yakılmaması ve araziye kazandırılması 

gerektiğini belirten Başkan Kaya; “Anız 
yangınları komşu tarlalardaki hasat edilmemiş 
ürünlere, traktörlere meyve bahçelerine, 
bunların etrafındaki çitlere, civardaki yerleşim 
yerlerine, özellikle de ormanlarımıza ciddi 
zararlar vermektedir.” diye konuştu. 

Çağımızda anıza ekim yapan tarım aletleri-
nin olması, güçlü traktörlere ve kombine tarım 
işleme makinelerine sahip olunmasının anız 
yakılması gibi ilkel metoda başvurulmasını 
azalttığını ifade eden Başkan Kaya; “Çiftçilerden 
ricamız, anızı yakmamaları. Bölgede yaşanan 
kuraklık çiftçinin yanında hayvancılığı da 
etkiledi. Ot bulamayan hayvanlar açlık ile karşı 
karşıya kalmaktadır. Tarlada bulunan otların 
hayvanlara bırakılması gerekir.” dedi. 

ÜYELERİMİZE
KREDİ KOLAYLIĞI
SAĞLADIK 

Ticaret Borsamız ile Türkiye Ekonomi Bankası  (TEB) 
arasında borsa üyelerine yönelik 500 bin TL'ye kadar 
36 ay vadeli ve 6 ay ertelemeli ödemesiz dönem 

avantajlarını içeren kredi protokolü imzalandı.
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya ile TEB 

Şanlıurfa Şube Müdürü Nihat Ercan İşlek tarafından imzalanan 
protokol kapsamında; Müşteri bazında kredi limit, vade ve 
ödeme planları banka tarafından kredi tahsis politikalarına 
göre değerlendirilip, uygun bulunan üyelere aylık %0,85 faiz 
oranı ile 500 bin TL'ye kadar kredi kullanımı yapılabilecek.  
İmzalanan protokolün Şanlıurfa Ticaret Borsası ve üyelerine 
hayırlı olmasını dileyen Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 
Kaya;  iş hayatında zaman zaman finansal sorunların 
olabileceğini ve bu nedenle TEB ile imzalanan protokol ile 
birlikte üyelerin rahatlıkla kredi kullanabileceğini söyledi.  

Kredinin aylık faiz oranının 0,85 olduğunu 
hatırlatan Başkan Kaya,  üyelerin istemesi 
durumunda kredide ilk ayın ödemesiz 
olabileceğini de kaydetti.  Başkan Kaya;  
kobi ve işletmelere nefes aldıran bu 
kampanyanın Nisan ayı sonuna kadar devam 
edeceğini de belirtti. 

TEB Şanlıurfa Şube Müdürü Nihat Ercan 
İşlek ise; imzalanan protokolün hayırlı 
olmasını dileyerek;  Türk Ekonomi 
Bankası'nın kobilere yönelik çeşitli 
çalışmalar yaptıklarını ve kobileri 
önemsediklerini söyledi. 
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SIRADA 

YÜRÜYEREK DEĞİL
KOŞARAK
ÇALIŞIYORUZ

Gelişime değişime ayak uydurabilmek için yürüyerek değil 
koşarak çalıştığını belirten Kaya; Ticaret Borsası'nın laboratuarları 
hakkında da bilgi verdi.

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın hem gıda hem de pamuk test 
laboratuarının modernize edilerek son teknolojik sitemlerle yapılan 
bütün testlerin yapıldığını ifade eden Başkan Kaya, Aflatoksin 
laboratuarı kuracaklarını ve bu yöndeki çalışmalarının devam ettiğin i 
belirtti. Ticaret Borsası'nın geleceği görerek hareket ettiğini ifade 
eden Kaya; Avrupa Birliği'nden Hibe Desteği alarak Şanlıurfa'ya 
Borsa tarafından kazandırılacak olan 100 bin tonluk hububat ve 30 
bin tonluk pamuk lisanslı depoların proje çalışmaları hakkında da 
bilgi verdi.  Kaya; Ticaret Borsası'nın projelerini anlatarak kaliteli 
ürün yetiştirilmesi noktasında çiftçileri bilgilendirmek için çeşitli 
toplantılar yaptıklarına da değindi. 

önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Şanlıurfa Ticaret YBorsası'nın işlem hacmi yönünden Türkiye'deki borsalar 
arasında 5. Sırada yer aldığını söyledi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Kanalurfa'da yayınlanan 
Yasin Yaşuk'un sunduğu ve Harran Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Cevher Şulul'un da yorumladığı Perspektif Programı'nın konuğu 
oldu. 
Canlı yayına katılarak kendisine sorulan soruları cevaplayan Kaya; 
1988 yılından itibaren kurulan Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın; çiftçi, 
sanayici ve tüccar arasında bir köprü olduğunu söyledi. 
Merkez, Zahireciler Borsası, İmamkeskin Buğday Pazarı, Organize 
Sanayi Bölgesi, Viranşehir ve Siverek İlçelerinde Ticaret Borsası'nın 
Tescil Bürolarının olduğunu kaydeden Başkan Kaya; Şanlıurfa 
Ticaret Borsası'nın işlem hacmi yönden Türkiye'deki borsalar 
arasında 5. sırada yer aldığını vurguladı. 
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56-57

VERİM VE KALİTENİN
ARTTIRILMASI İÇİN
ÇALIŞMALARIMIZ
DEVAM EDİYOR

önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, YEkonomi Bakanlığı tarafından uygulanan 
pamuk analiz fiyatlarının 6 TL'den 2 TL'ye 

düşürüldüğünü söyledi.
Gıda Tarım ve Hayvancılık Şanlıurfa İl Müdürlüğü, GAP 
ve Kalkınma İdaresi Başkanlığı ve Şanlıurfa Ticaret 
Borsası'nın organizasyonuyla düzenlenen; “Pamukta 
Kirliliğin Önlenmesi Verim ve Kalitelinin Arttırılması” 
Bilgilendirme toplantısında katılan Yönetim Kurulu 
Başkanımız  Mehmet Kaya, Ekonomi Bakanlığı'nın; 
Ürün Denetmenleri Şanlıurfa Grup Başkanlığı 
tarafından uygulanan pamuk analiz fiyatlarının 6 
TL'den 2 TL'ye düşürüldüğünü söyledi.
Şanlıurfa pamuğunun kalitesinin arttırılması için 
kirliliğin önüne geçmenin şart olduğunu aktaran 
Başkan Kaya, bütün sorunların birlik ve beraberlik 
içerisinde halledilmesi gerektiğine vurgu yaptı.
Pamuğun naylon çuvallara konmaması gerektiğini 
kaydeden Başkan Kaya, naylon çuvalların pamuk 
kalitesini düşürdüğünü ve kirlilik nedeniyle pamuk 
fiyatlarının geçen yol çok dalgalı geçtiğini belirtti.

ARTIK ŞANLIURFA PAMUĞUNUN DA

STANDARTI OLACAK

URFA PAMUĞU'NUN

STANDARDININ OLMASI İÇİN
SÜREÇ BAŞLATILACAK

Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı 

Dr. Ferhat Şelli ise;  sorunların 
çözümü için ilk olarak çiftçilerin 

bilinçlendirilmesi gerektiğini ifade ederek, 
pamukta kirliliğin önlenmesi için belirli noktalara 
denetmen konulacağını söyledi. Çırçır fabrikalarında da 
denetimin yapılacağını kaydeden Şelli; 21 bin çiftçinin 
mesajla bilgilendirileceğini belirtti.  Şelli, fiyat farkının 
ortadan kaldırılması için de Şanlıurfa Pamuğunun bir 
standardının olması için de süreç başlatacaklarını söyledi. 

Organize Sanayi Bölgesi KOSGEP Toplantı Salonu'nda 
gerçekleştirilen ve pamukta kirliliğin önlenmesi 
noktasında çırçırcıların;  sorun ve önderilerinin dinlendiği 
toplantıya; Vali Yardımcısı Soner Zeybek, Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı Dr. Ferhat 
Şelli, Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Necip Özgökçe, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Ali Çiçek,  Şanlıurfa Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkan Yardımcısı İbrahim Halil Peltek,  
Ziraat Odası Başkanı Ahmet Eyyüpoğlu, STK temsilcileri 
ve çok sayıda çırçır fabrikası sahipleri katıldı.  
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LONDRA'DA TANITTIK 

anlıurfa, Uluslararası nitelikte ve Dünya'da en Şbüyük turizm fuarı olarak bilinen World Travel 
Marketing (WTM)'de tanıtılıyor. 

 Kültür ve Turizm Bakanlığı, İngiltere'nin başkenti 
Londra'da düzenlenen turizm fuarında oluşturduğu 1000 
m2'lik EM 800 no'lu Holl'de Türkiye standında 
Şanlıurfa'ya da yer ayırdı. Fuar'da yapılan Şanlıurfa'nın 
tanıtımında Göbeklitepe'nin ön planda yer aldı.  Şanlıurfa 
ile Göbeklitepe'yi Türkçe ve İngilizce anlatan broşür, VCD 
ve DVD'ler dağıtılmasının yanı sıra Şanlıurfa'nın tanıtım 
filmlerinin gösterimi de yapıldı.  

 184 ülke'nin temsil edildiği ve birçok ülke için turizm 
marketi olarak nitelendirilen WTM Fuarı'nda aracılığıyla 

Şanlıurfa ilk defa Uluslar arası çapta bir fuarda tanıtıldı.
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk Çelik ve 

Şanlıurfa Milletvekili Emin Önen'in de ziyaret ettiği 
Şanlıurfa Standı ziyaretçiler tarafından yoğun ilgi gördü.

World Trawel Market fuarına GAP İdaresi finansmanı 
ile katılan Şanlıurfa,  İngilizlerin ilgi odağı oldu. 

World Trawel Market fuarına; Şanlıurfa Valisi 
Celalettin Güvenç, Şanlıurfa Belediye Başkan Yardımcısı 
Fevzi Yücetepe,  GAP İdaresi Başkanı Sadrettin 
Karahocagil, Kültür ve Turizm Müdürü Aydın Aslan,  
Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Kaya katıldı. 

Şanlıurfa ,yı
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TÜRKİYE
TARIM MECLİSİ
TOPLANTISI YAPILDI 

ürkiye Tarım Meclisi, 20 Şubat 2013 tarihinde TMeclis Başkan Yardımcısı ve Meclis Başkanımız 
Mehmet Emin Aydın başkanlığında toplandı.

Türkiye Tarım Meclisi,  Gıda, Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı Tarımsal Üretim ve Geliştirme Genel 
Müdürlüğünde Şube Müdürü Yüksel Küçükay, Türkiye 
Ekonomi Politikaları Araştırma Vakfı (TEPAV) Başkanı 
Prof. Dr. Necdet Budak, TEPAV-Gıda ve Tarım Politikaları 
Araştırma Enstitüsü Direktörü Sibel GÜVEN, aynı 
Kurumdan Efşan Nas Özen ve İdil Özdoğan'ın 
katılımlarıyla Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Merkezinde toplandı. 

Toplantının ilk gündem maddesi kapsamında 
PANKOBİRLİK Genel Müdür Yardımcısı olan Türkiye Tarım 
Meclisi Üyesi Taner Taşpınar ve  PANKOBİRLİK APK 
Müdür Yardımcısı Cem Kaptan şeker pancarı ve geleceği 
hakkında bilgilendirme sunumu yaptı. Kısaca 
PANKOBİRLİK'in kuruluş amacından ve kooperatifçiliğin 
öneminden bahsettikten sonra şeker pancarının 
önemine değinen Taşpınar, şeker sanayinin Türkiye için 
hem sektörel, hem de sosyo-politik olarak son derece 
büyük önem taşıyan bir sektör olduğunu, bu sektörün 
üretimde kullandığı şeker pancarının ise stratejik öneme 
sahip tarımsal ürünlerden biri olduğunu belirtti. 
Taşpınar'ın açıklamalarına ilave olarak PANKOBİRLİK APK 
Müdür Yardımcısı Cem Kaptan, seker pancarının global 
öneminden bahsederek, pancarın, işlendiği sanayi 

tesislerinde sağladığı istihdamın yanı sıra, şeker pancarı 
üretilen ürünlerin ülke katma değerini arttırıdığını belirtti. 
Bunun yanı sıra biyoetanol hammaddesi olması yönüyle 
de ihmal edilmemesi gereken tarımsal sanayi ürünü 
olduğunu ekleyerek, sağlıklı ve sürdürülebilir hammadde 
olmadan şeker fabrikalarının sürdürülebilirliğinin mümkün 
olmadığını, bunun tek yolunun planlı ve örgütlü pancar 
tarımı ve munavesi olduğunu vurguladı. 

Daha sonra TEPAV Başkanı Prof. Dr. Necdet Budak, 
TEPAV bünyesinde kurulan Gıda ve Tarım Politikaları 
Araştırma Enstitüsü (Food and Agricultural Policies 
Research Institute-FAPRI)ile ilgili meclis üyelerini 
bilgilendirdi. Avrupa Birliği sürecinde yeni politikalara 
ihtiyaç olduğunu, bu kapsamda özel sektörle el ele 
vererek, Türkiye'nin 2023 vizyonu çerçevesinde tarımın 14 
milyar dolar ihracatını, 40-50 milyar dolara çıkartacak 
alternatif politikalar geliştirilmesinin amaçlandığını belirtti. 

Daha sonra Enstitü Direktörü Sibel Güven, dünyada 
tarımın önemi ve rolünün giderek arttığını,  değişim 
dinamiklerine ayak uydurmak için ise Türkiye'nin de  
politikalarını ona göre oluşturması gerektiğini, bunun 
içinse tüketici ve sanayi odaklı bir politika çerçevesine 
ihtiyaç olduğunu aktardı. Sadece üreticiye odaklı değil, 
tüm paydaşlara odaklı bir politika çerçevesine ihtiyaç 
olduğunun altını çizen Güven, Gıda ve Tarım Politikaları 
Araştırma Enstitüsünün bu dönüşüm için gerekli 
politikaların oluşturulmasına destek vermek üzere 
kurulduğunu aktardı. 
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Araştırma Enstitüsü (Food and Agricultural Policies 
Research Institute-FAPRI)ile ilgili meclis üyelerini 
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milyar dolar ihracatını, 40-50 milyar dolara çıkartacak 
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Daha sonra Enstitü Direktörü Sibel Güven, dünyada 
tarımın önemi ve rolünün giderek arttığını,  değişim 
dinamiklerine ayak uydurmak için ise Türkiye'nin de  
politikalarını ona göre oluşturması gerektiğini, bunun 
içinse tüketici ve sanayi odaklı bir politika çerçevesine 
ihtiyaç olduğunu aktardı. Sadece üreticiye odaklı değil, 
tüm paydaşlara odaklı bir politika çerçevesine ihtiyaç 
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Araştırma Enstitüsünün bu dönüşüm için gerekli 
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kurulduğunu aktardı. 
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ŞANLIURFA
TANITIM GÜNLERİ'NDE
BORSAMIZIN STANDI
YOĞUN İLGİ GÖRDÜ

anlıurfa Kültür Vakfı tarafından düzenlenen “Şanlıurfa ŞTanıtım Günleri” etkinlikleri vatandaşlar tarafından 
oldukça ilgi gördü.

Şanlıurfa Kültür Vakfı tarafından düzenlenen “Şanlıurfa 
Tanıtım Günleri” fuarı ,Sosyal Güvenlik ve Çalışma Bakanı Faruk 
Çelik, Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, Şanlıurfa Milletvekilleri 
ve vatandaşların katıldığı açılış töreni ile birlikte start aldı.

1-7 Mayıs tarihleri arasında yapılan fuarda Şanlıurfa'n tarihi 
ve kültürü sergilendi.

Şanlıurfa Kültür Vakfı tarafından; Ankara'nın Çankaya 
semtinde düzenlenen “ Şanlıurfa Tanıtım Günleri” etkinlikleri 
kapsamında Şanlıurfa Ticaret Borsası tarafından kurulan stant 
oldukça ilgi gördü. Açılan stantta Ticaret Borsası tarafından 
çıkarılan dergiler ve broşürler tanıtıldı. Ziyaretçilere Şanlıurfa 
Ticaret Borsası'nın çalışmaları hakkında bilgi verildi. Urfa fıstığı 
ve biberinin ikram edildiği standı çok sayıda vatandaş ziyaret 
etti. 

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın standını Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Faruk Çelik, AK Parti Şanlıurfa Milletvekilleri; 
Halil Özcan, Seydi Eyyüpoğlu, Abdulkerim Gök, CHP İstanbul 
Milletvekili Mahmut Tanal ve çok sayıda vatandaş ziyaret etti. 

BAŞKAN KAYA,
PLAKETİNİ
BAKAN ÇELİK'TEN
ALDI

aynak Kültür Yayın Grubu ile Gap Eğitim Gönüllüleri KDerneği'nin birlikte organize ettiği Şanlıurfa Kültür 
Günleri, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk 

Çelik'in katılımıyla bugün başladı.
Şanlıurfa Ticaret Borsası, Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası, 

OSM Hastanesi'nin sponsorluğunda; Kaynak Kültür Yayın 
Grubu ile Gap Eğitim Gönüllüleri Derneği'nin birlikte organize 
ettiği Şanlıurfa Kültür Günleri; Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Faruk Çelik, Şanlıurfa Valisi Celalettin Güvenç, Şanlıurfa 
Milletvekilleri; Mahmut Kaçar, Abdulkerim Gök, Şanlıurfa 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'nın 
katıldığı çalış töreni ile başladı.

Şölen havasında geçen Kültür Günleri, geçmiş zamanlardan 
günümüze farklı milletlere ev sahipliği yapan kentin bu 
özelliğini isminde barındıran Mozaik AVM'de yapıldı. Gökmen 
konseriyle başlayan Kültür Günleri'nde, konferanslar, tiyatro 
oyunları, sergi ve yemek yarışmaları gerçekleştirilecek. 
Gerçekleştirilen açılış konuşmaların ardından Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'ya ve diğer 
sponsorlara plaket takdim edildi. Başkan Kaya plaketini 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk Çelik'in elinden aldı. 

 Program kapsamında İlahiyatçı Yazar Ali Demirel, 'İslam'da 
Aile'; Mehmet Akar, 'Dava Adamı Bediüzzaman'; Prof. Dr. Davut 
Aydüz, 'Namazı Anlayarak Kılmak'; Kaynak Holding Yönetim 
Kurulu Başkanı Naci Tosun, 'Gönüllüler Hareketi'; Seyit Nurfeti 

Erkal, 'Risale-i Nur'ları Okuma ve Anlama'; Prof. Dr. İrfan Yılmaz, 
'Koruyucu Hekimlik Açısından Peygamber Efendimiz (sallallahu 
aleyhi vesellem)'in Tavsiyeleri' başlıklarında birer konferans 
verirken, Bediüzzaman Hazretlerinin avukatı Bekir Berk'in 
Nur'ları savunmasını konu edinen 'Müdafaa' ile 'Sözler', 'Sağlık 
Olsun' ve 'Gönül Mimarları' tiyatro oyunları ve kukla gösterisi 
sahnelenecek. Oktay Usta'nın yönetiminde yapılacak yemek 
yarışması ve Reşit Muhtar'ın Kırık Mızrap konseri ise Kültür 
Günleri'nin en keyifli anlarını yaşatacak Şanlıurfalılara. 
Konferans verecek yazarlar konuşmalarının ardından 
okuyucularıyla buluşarak onlarla hem sohbet edecek hem de 
kitaplarını imzalayacaklar.
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MEHMET KAYA SEÇİLDİ

KARACADAĞ KALKINMA AJANSI
KALKINMA KURULU BAŞKANLIĞINA
YÖNETİM KURULU BAŞKANIMIZ

MEHMET KAYA SEÇİLDİ
aracadağ Kalkınma Ajansı'nın (KKA) K“Danışma Organı” olan Kalkınma 
Kurulu Başkanlığı'na Yönetim Kurulu 

Başkanımız Başkanı Mehmet Kaya seçildi.
Diyarbakır'da bir otelde düzenlenen 

Kalkınma Kurulu toplantısına kamu 
kuruluşları, meslek örgütleri, üniversiteler, 
yerel yönetimler ve STK temsilcilerinden 
oluşan 100 üye katıldı. Toplantıda ilk olarak 
2 yıl görev yapacak Kalkınma Kurulu 
Başkanı, Başkanvekili ile Katip Üye seçimleri 
gerçekleştirildi. Başkanlık için Şanlıurfa 
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, 
Başkanvekilliği için ise Diyarbakır Sanayici 
İşadamları Derneği (DİSİAD) Başkanı Burç 
Baysal'ın aday olduğu seçimlerde her iki 
aday katılımcıların tümünün oyu ile başkan 
ve başkanvekilliğine, Şanlıurfa Genç 
İşadamları Derneği (ŞUGİAD) Başkanı 
Mehmet Öksüzoğlu ile MÜSİAD Şanlıurfa 
Şube Başkanı Abdurrahman Yetkin kâtip 
üyeliliklerine seçildi.

Seçimin ardından konuşan yeni 
Kalkınma Kurulu Başkanı Mehmet Kaya, 
"Ajansımızın çalışmalarına önümüzdeki 2 
yılda yoğun olarak destek vereceğiz. 
Amacımız sivil toplumun yereldeki 
sorunların tespiti ve çözüm önerilerinin 

geliştirilmesinde daha aktif olmasını, Ajansın 
karar alma süreçlerine katılımını sağlamak 
olacaktır" dedi.

Toplantıda konuşan Karacadağ Kalkınma 
Ajansı Genel Sekreteri Dr. İlhan Karakoyun 
küreselleşen dünyada, sadece merkezi 
planlama, merkezi karar alma ve uygulama 
anlayışı ile yaygın bir ekonomik ve sosyal 
kalkınmayı gerçekleştirmenin yeterli 
olmayacağını dile getirdi. Karakoyun, 
"Ekonomik kalkınma ve bölgesel gelişmenin 
öncü ve itici güçleri olarak yerel ve bölgesel 
dinamiklerin önemini arttırmış ve kalkınma 
anlayışında bölgesel kalkınma "merkezi bir 
rol" oynamaya başlamıştır. Gelinen aşamada 
temel anlayış; bölgesel gelişmenin tepeden-
aşağı değil, yerel aktörlerin katılımıyla 
aşağıdan-yukarı olması doğrultusundadır. Bu 
anlayışa uygun olarak, ülkemizde de gerek 
ulusal ve gerekse ekonomik planlar, 
yerelin de ihtiyaç, potansiyel ve 
görüşlerini de dikkate alan 
"tabandan tavana" yaklaşımıyla 
hazırlanıyor. Bu aşamada 
Ajansımızın danışma organı 
Kalkınma Kurulu, bize yerelin 
Ajansımızın karar alma süreçlerine 
dâhil edilmesine katkı sağlamaktadır" diye 
konuştu.

BAŞKAN KAYA;
“ÜRÜN DESENİNE
GEÇMELİYİZ”

merikan Tarım Bakanlığı 

AUluslararası Ürün Tahmin 
Bölümünde görevli William 

Baker'a bu yılki ürün rekoltesi 
hakkında bilgiler veren Başkan Kaya, 
tarım üretiminde verimi arttırmanın 
yanı sıra ürün desenine geçmek 
gerektiğini vurguladı. GAP'ın merkezi 
konumunda bulunan Şanlıurfa'da 
pamuk, buğday ve mercimek gibi 
ürünlerin dışında sebze ve meyve 
üretmek gerektiğini kaydeden Kaya, 
Karaali'deki seralar hakkında da 
William Baker'ı bilgilendirdi. 

Şanlıurfa'daki sulama sistemi 
hakkında da bilgiler aktaran Kaya, 
çiftçilerin giderek bilinçlendiğini ve 
böylece Harran Ovası'ndaki 
tuzlulaşmanın önlendiğini söyledi. 
bazı bölgelerde kapalı drenaj 

YÖNETİM KURULU 
BAŞKANIMIZ MEHMET 
KAYA, TARIMDA 
VERİMLİLİĞİ ARTTIRMANIN 
YANI SIRA ÜRÜN DESENİNİ 
ÇOĞALTMAK GEREKTİĞİNİ 
SÖYLEDİ.

YÖNETİM KURULU 
BAŞKANIMIZ MEHMET 
KAYA, KENDİSİNİ ZİYARET 
EDEN AMERİKAN TARIM 
BAKANLIĞI 
ULUSLARARASI ÜRÜN 
TAHMİN BÖLÜMÜNDE 
GÖREVLİ WİLLİAM BAKER 
VE AMERİKA BİRLEŞİK 
DEVLETLERİ 
BAŞKONSOLOSLUĞU'NDA
N İBRAHİM SIRTIOĞLU'NA 
ŞANLIURFA'DAKİ TARIM 
POTANSİYELİ HAKKINDA 
BİLGİLER VERDİ.

sistemiyle sulama yapıldığını belirten 
Başkan Kaya, Suruç Ovası'nın 
sulamaya açılmasıyla birlikte kentteki 
tarım üretiminin giderek artacağını 
belirtti.  Başkan Kaya, aynı zamanda 
toprağın yılda iki defa işlendiğini de 
belirtti.  

Amerika'daki tarım ürünleri ve 
potansiyeli hakkında da William 
Baker ile bilgi alışverişinde bulunan 
Başkan Kaya, “Örneğin ülkemizde 
GDO'lu pamuk yok. Eskiden 
çiftçilerimiz zarar ediyor ve ürün 
ekmek istemiyorlardı. Şimdi tarım 
desteklemelerinin verilmesiyle 
birlikte çiftçimiz daha çok kazanmaya 
başladı. Çiftçilerimiz giderek 
bilinçleniyor. Başbakanımız 
bölgemize çok önem veriyor. Son 
yıllarda ilimizde ve bölgemizde 
yatırımlar arttı.” diye konuştu. 
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GELENEĞİ BOZMADI

er yıl kış aylarında yüzlerce öğrenciyi sevindiren HŞanlıurfa Ticaret Borsası bu yıl da geleneği 
bozmayarak ihtiyaç sahibi öğrencilere kaban 

hediye etti.
Şanlıurfa Ticaret Borsası her yıl olduğu gibi, bu yıl da 

Şanlıurfa'da öğrenim gören yüzlerce ihtiyaç sahibi 
öğrencilere kaban hediye etti. 

Şanlıurfa Ticaret Borsası,  kış aylarının kendisini 
hissettirdiği bu günlerde bin 350 öğrenciye kışlık kaban 
hediye ederek onları sevindirdi.  Her yıl olduğu gibi bu yıl 
da Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ile Şanlıurfa 
Ticaret Borsası işbirliğiyle bin 350 öğrenciye kaban 
hediye edildi.  Şanlıurfa Ticaret Borsası ve Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği'nin finansman desteğiyle, Şanlıurfa 

Milli Eğitim Müdürlüğü'nün koordinesinde Şanlıurfa'da,  
dar gelirli, ihtiyaç sahibi ailelerin ilköğretim okullarında 
öğrenim gören çocuklarına verilmek üzere bin 350 mont 
ve kaban kentteki bazı  okullara teslim edildi.   

Her yıl olduğu gibi bu yıl da ihtiyaç sahibi öğrencilere, 
yardımcı olmanın mutluluğunu yaşadıklarını ifade eden 
Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Kaya, eğitime olan desteklerinin bundan sonra 
da devam edeceğini söyledi.  Gelecek nesillerin daha iyi 
şartlarda eğitim görmelerini sağlamak için Şanlıurfa 
Ticaret Borsası olarak yardımlarını esirgemediklerini 
aktaran Başkan Kaya,  bu konuda herkesin,  üzerine 
düşen görevi yerine getirmesi gerektiğini  belirtti. 

BORSAMIZDA

İHALESİ YAPILDI

icaret Borsamızda  Gömlek yapağı 2,60 T(2 lira 60 kuruş) TL'den işlem gördü. 

Ceylanpınar TİGEM'e ait 2013 yılı istihsali 
tahmini 95.000  (95 bin ) kilogram gömlek 
yapağı, borsa şartlarında açık artırma suretiyle 
satışa sunuldu. 

Ticaret Borsamız  Merkez Satış Salonu'nda 
gerçekleştirilen yapağı satış ihalesine çok 
sayıda firma katılım gösterdi. İhale sonucunda; 
Gömlek yapağı 2,60 (2 lira 60 kuruş) TL'den 
işlem gördü.  

Partiler halinde yapılan ihalede 95.000  (95 
bin ) kilogram gömlek yapağı yapağı  satıldı.

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nda elyaf pamuk 
3,99 (3 lira 99 kuruş) TL'den işlem gördü. 

Ceylanpınar TİGEM'e ait  2011-2012 yılı 
istihsali 186.000(186 bin)  kilogram  (935 balya) 
elyaf pamuk , pazarlık usulü ile satışa sunuldu.

Ticaret Borsamız,  Merkez Satış Salonu'nda 
gerçekleştirilen sonucunda; elyaf pamuk  3,99 
(3 lira 99 kuruş) TL'den işlem gördü. Çok sayıda 
firmanın katıldığı ve partiler halinde 
gerçekleştirilen ihalede 2011-2012 yılı istihsali 
186.000(186 bin)  kilogram  (935 balya) elyaf 
pamuk satıldı. 

66-67
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icaret Borsamızda, yılın ilk pamuğu 3,5 (3 lira 50 

Tkuruş) TL'den işlem gördü. İlk pamuk üreticisi 
altınla ödüllendirildi.

Şanlıurfa Merkez Kepirli Köyü'nden yılın ilk 
pamuğunu üreten İbrahim Ovalı isimli çiftçi Yönetim 
Kurulu Başkanımız  Mehmet Kaya, Meclis Başkan 
Yardımcısı Halil Alkan ve Meclis Üyesi Cemal Yıldız 
tarafından altın ile ödüllendirildi.

Burada bir konuşma yapan Yönetim Kurulu 
Başkanımız Mehmet Kaya, pamuğun ülkemiz açısından 
çok önemli ve stratejik bir ürün olduğunu söyledi.

Şanlıurfa'nın da Türkiye pamuğunun %41'lik bir 
bölümünü karşıladığını aktaran Başkan Kaya,  Şanlıurfa 
pamuğunun kalite bakımından Ege pamuğuyla eşdeğer 

olduğunu belirtti.  Kirlilikten dolayı pamuk kalitesinin 
düştüğünü ifade eden Kaya; “Şanlıurfa pamuğunda 
kaliteyi ön plana çıkarmak  istiyoruz.  Pamuktaki tek 
sorunumuz kirlilik, kanunen yasak olmasına rağmen 
çiftçimiz hala naylon çuvallarda pamuk topluyor. Bu da 
pamuğumuzun kalitesini düşürüyor.” diye konuştu.

Konuşmanın ardından Şanlıurfa Merkez Kepirli 
Köyü'nden yılın ilk pamuğunu üreten İbrahim Ovalı isimli 
çiftçi pamuğu;  3,5 (3 lira 50 kuruş) TL'den, Şanlıurfa 
Ticaret Borsası Meclis Başkan Yardımcısı ve Baraj 
Pamuk Sahibi Halil Alkan'a sattı. İbrahim Ovalı isimli 
çiftçi Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 
Kaya, Meclis Başkan Yardımcısı Halil Alkan ve Meclis 
Üyesi Cemal Yıldız tarafından altın ile ödüllendirildi.

68-69

İLK PAMUK ÜRETİCİSİNİ
ALTINLA ÖDÜLLENDİRDİK 

BORSAMIZDA

YILIN
İLK ÜRÜNÜ
SATILDI

YILIN
İLK ÜRÜNÜ
SATILDI

anlıurfa Ticaret Borsası'nda yılın ilk ürünü Şarpa 0,67 (67 kuruş) TL'den satıldı. 

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nda yılın ilk ürünü arpa 

açık arttırma usulü ile satışa çıkarıldı.  Yılın ilk arpa 

ürününü yetiştiren çiftçiler Hasan Öz ve Avat 

Demirkan ürünlerini Hasan Çiçek ve Konakay 

Firması'na 0,67 (67 kuruş) TL'den sattı.  Şanlıurfa 

Ticaret Borsası Buğday Pazarı Satış Salonu'nda 

ürünlerini satan çiftçiler Şanlıurfa Ticaret Borsası 

Meclis Başkanı Mehmet Emin Aydın tarafından altın 

ile ödüllendirildi.

Bu yıl ki ürün rekoltesinin geçen yıllara oranla 

yüksek olacağını tahmin ettiklerini belirten 

Şanlıurfa Ticaret Borsası Meclis Başkanı Mehmet 

Emin Aydın;  “Müdahale alık fiyatları TMO 

tarafından yapılacaksa bunun bir an önce yapılması 

gerekiyor. Bugün burada satılan ürünümüz de 

gösteriyor ki bölgemizde bu yıl ki ürün rekoltesi 

geçen yıla oranla yüksek olacak. Müdahale alım 

fiyatları erkene alınmazsa hem çiftçimiz zarar 

görür. Hem de piyasa içerisinden çıkılmaz bir hal 

alır.” diye konuştu. 

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı'nın bu 

konuya bir an önce el atması gerektiğini kaydeden 

Aydın;  sezonun tüm çiftçilere hayırlı olmasını 

diledi. 

REKOLTE GEÇEN YILA ORANLA
DAHA YÜKSEK OLACAK
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70-71

BORSA'DA

BUĞDAY İHALESİ 
icaret Borsamızda ekmeklik buğday 

T0,65- 0,66 (kuruş) TL'den işlem 
gördü.

Ceylanpınar TİGEM'e ait 2013 yılı istihsali; 
I.Kısım; 10.000 (10 bin) ton Ceyhan-99 
(ekmeklik ) mahsül buğday, borsa 
şartlarında peşin bedelle ve açık artırma 
usulü satışa sunuldu.
Şanlıurfa Ticaret Borsası Buğday Pazarı 
Satış Salonu'nda gerçekleştirilen ihalede ; 
I.Kısım; 10.000 (10 bin) ton Ceyhan-99 
(ekmeklik) mahsül buğday, 0,65- 0,66 
(kuruş) TL'den işlem gördü.
14 firmanın iştirak ettiği ihalede 10.000 (10 
bin) ton ekmeklik buğday satıldı. 

BORSAMIZDA

icaret Borsamızda ekmeklik buğday 

T0,85 (85 kuruş),  makarnalık buğday 

ise 0,86 (86 kuruş) TL'den işlem 

gördü.

TİGEM Ceylanpınar'a ait 2013 istihsali 
5.425,50 Ton Pandas (Merkez), 65,10 Ton 
Pandas (Gümüşsu), 610,85 Ton Çeşit-1252 
(Merkez), 238,60 Ton Cemre 
(Merkez),1.259,75 Ton Flamura 
(Gümüşsu),1.138 Ton Guadalupe 
(Gümüşsu),201,30 Ton Pehlivan 
(Gümüşsu),235,55 Ton Kızıltan-
91(Beyazkule) ve 325,45 Ton Pamukova-97 
(Beyazkule) mahsul buğday olmak üzere 
toplam 9.500,10  (9 bin ton 500 kilogram ) 
ton buğday, peşin bedelle ve açık arttırma 
usulü ile borsa şartlarında satışa çıkarıldı.

Şanlıurfa Ticaret Borsası Buğday Pazarı 
Satış Salonu'nda gerçekleştirilen ihale 
sonucunda;   ekmeklik buğday 0,85 (85 
kuruş),  makarnalık buğday ise 0,86 (86 
kuruş) TL'den işlem gördü.

İhaleye toplam 56 firma katılırken, ihale 
sonucunda; 9.500,10  (9 bin ton 500 
kilogram) ton buğday satıldı. 
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BORSA'DA

icaret Borsamızda  dane mısır 0,59 (59 

Tkuruş) TL ile 0,62( 62 kuruş) TL 

arasında işlem gördü.

Ceylanpınar TİGEM'e ait 2012 istihsali 

Merkez ve Gümüşsu işletmelerinde bulunan 

15.000 (15 bin ton) Ton  Dane Mısır borsa 

şartlarında peşin bedelle ve açık arttırma 

usulüyle satışa sunuldu.

Gerçekleşen ihalede dane mısır 0,59 (59 

kuruş) TL ile 0,62( 62 kuruş) TL arasında 

işlem gördü.

Ticaret Borsamızın  Buğday Pazarı Satış 

Salonu'nda gerçekleştirilen ihaleye 16 firma 

katılım gösterdi. 

Partiler halinde gerçekleştirilen ihale 

sonucu 15.000 (15 bin ton) Ton Dane Mısır, 

borsa şartlarında peşin bedelle ve açık 

arttırma usulüyle satıldı. 
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'13
FAALİYET
RAPORU BAŞKAN KAYA;

“URFA DA, 
UPK YÖNETİMİNDE YER ALMALI” 

lusal Pamuk Konseyi Olağan Genel Kurul Toplantısı'na katılan Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu UBaşkanı Mehmet Kaya Şanlıurfa'nın da Ulusal Pamuk Konseyi yönetiminde yer alması gerektiğini 
söyledi. 

Ulusal Pamuk Konseyi Olağan Genel Kurul Toplantısı'na katılan Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya; Türkiye pamuğunun %41,9'luk bir bölümünü karşılayan Şanlıurfa'nın Ulusal Pamuk 
Konseyi Yönetiminde yer almamasının üzücü olduğunu söyledi.  Güneydoğu illerinin hiç birinin Ulusal Pamuk 
Konseyi Yönetiminde yer almadığının altını çizen Başkan Kaya; Şanlıurfa'daki pamuk sorunlarını ve çözüm 
önerilerini dile getirdi.  

Güneydoğu Anadolu Bölgesi'ndeki pamuk sorunlarını Şanlıurfa Ticaret Borsası olarak, Ulusal Pamuk 
Konseyi'ne taşıyacaklarını kaydeden Başkan Kaya, Şanlıurfa pamuğunun da kalite açısından da Ege 
pamuğuyla eşdeğer olduğunu aktardı. Şanlıurfa'nın Türkiye pamuk üretimini %41,9'luk bir bölümünü 
karşıladığını ifade eden Kaya, Suruç Ovasının sulamaya açılması ile birlikte bu oranın daha da yükseleceğini 
söyledi. 

Ulusal Pamuk Konseyinin Ankara'da toplanan Genel Kurulu'na; Ulusal Pamuk Konseyi Başkanı Barış 
Kocagöz, Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya; Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Ali Çiçek,  altmışı aşkın üye katıldı.  Gerçekleştirilen toplantıda Yönetim Kurulunun geçmiş dönem faaliyetleri 
ve giderleri ibra edildi, gelecek dönem bütçesi onaylandı. 
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FAALİYET
RAPORU

önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya,  

YŞanlıurfa'ya İstiklal Madalyası verilmesi 

için kanun teklifi hazırlayan AK Parti 

Şanlıurfa Milletvekili Dr. Abdülkerim Gök'ü 

desteklediğini açıkladı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, 

yaptığı açıklamada, Şanlıurfa'ya İstiklal Madalyası 

verilmesi için kanun teklifi hazırlayan AK Parti 

Şanlıurfa Milletvekili Dr. Abdülkerim Gök'ü 

desteklediğini ve Şanlıurfa'nın İstiklal Madalyasını 

fazlasıyla hak ettiğini söyledi. 

Şanlıurfa'nın, İstiklal Savaşında halkın verdiği 

mücadele ile büyük kahramanlık göstererek tek 

başına kurtulmayı başaran tek şehir olduğunu 

belirten Başkan Kaya; Şanlıurfa'nın 1984 yılında da 

Türkiye Büyük Millet Meclisi tarafından “Şanlı” 

unvanını aldığını hatırlattı. 

Aynı dönemdeki mücadeleleri dolayısıyla Antep 

ve Maraş illerine “Gazi” ile “Kahraman” 

unvanlarının yanı sıra bir de İstiklal Madalyası 

verildiğini kaydeden Başkan Kaya; Şanlıurfa'ya da 

“Şanlı” unvanının yanında bir de İstiklal 

Madalyası'nın verilmesinin uygun olacağını söyledi. 

Şanlıurfa AK Parti Milletvekili Dr. Abdülkerim 

Gök'ü desteklediklerini de kaydeden Kaya; 

“Milletvekillerimiz seçildiği günden bu yana ilimizin 

sorunlarıyla ilgileniyor ve birçok soruna da çözüm 

bulmuşlardır. Sayın Vekilimiz Abdülkerim Gök de 

bunlardan biridir. Böyle bir duyarlılık gösterdiği için 

Vekilimiz Abdülkerim Gök'e teşekkür ediyorum.” 

diye konuştu. 

İSTİKLAL MADALYASI İÇİN
VEKİL GÖK'E DESTEK VERDİK 

KENTİN
TARIM POTANSİYELİ
KONUŞULDU 

anlıurfa Ziraat Mühendisleri Odası 

ŞBaşkanı Ali Rıza Öztürkmen ve 

beraberindekiler Ticaret Borsamıza  

nezaket ziyaretinde bulundu.

Şanlıurfa Ziraat Mühendisleri Odası 

Başkanı Yrd. Doç Ali Rıza Öztürkmen ve 

beraberindekiler, Yönetim Kurulu 

Başkanımız Mehmet Kaya'ya nezaket 

ziyaretinde bulunarak, kentin tarım 

potansiyeli hakkında bilgi alışverişinde 

bulundu.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade 

eden Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 

Kaya, Şanlıurfa'nın çok büyük bir tarım 

potansiyeline sahip olduğunu ve bunu 

değerlendirmek gerektiğini söyledi.

Şanlıurfa Ziraat Mühendisleri Odası ile 

tarım konusunda sürekli istişare yapmak 

gerektiğini aktaran Kaya, Şanlıurfa tarımının 

daha iyi bir yere gelmesi için ellerinden 

geleni yapmaya hazır olduklarını belirtti. 

Kaya, aynı zamanda Ziraat Mühendisleri 

Odası'nın da tarımla ilgili her türlü çalışmada 

kendileriyle birlikte hareket ettiğini söyledi. 

Kendilerini ağırladıkları için Yönetim 

Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya'ya 

teşekkür eden Öztürkmen ve 

beraberindekiler, Şanlıurfa tarımına yaptığı 

katkılardan dolayı Başkan Kaya'ya plaket 

takdim etti. 

Öztürkmen ve beraberindekileri, 

Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mehmet Kaya ve Yönetim Kurulu 

Üyesi Muzaffer Satış karşıladı.
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irecik Ticaret ve Sanayi Odası 

BYönetimi, Ticaret Borsamızı ziyarette 

bulundu.

Birecik Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 

Başkanı Hüseyin Yaşar, Yönetim Kurulu 

Başkanı Müslüm Acar, Yönetim Kurulu 

Başkanı Salih Köse; Yönetim Kurulu 

Başkanımız Mehmet Kaya'yı makamında 

ziyaret etti.

Birecik Ticaret ve Sanayi Odası'nın yeni 

yönetimini ağırlamaktan duyduğu 

memnuniyeti ifade eden Başkan Kaya, 

borsanın çalışmaları hakkında bilgi verdi.  

Yapılan seçimlerle Birecik Ticaret ve Sanayi 

Odası Başkanlığına seçilen Müslüm Acar'ı 

tebrik ederek yeni görevinde başarılar dileyen 

Başkan Kaya;  Acar ve çalışma arkadaşlarının; 

ticaret ve sanayi anlamında iyi çalışmalara 

imza atacaklarına yürekten inandıklarını 

belirtti.  Birecik'te yetişen fıstığın tanıtımı için 

de çalışmaların yapılması gerektiğini 

kaydeden Başkan Kaya, ilin kalkınması ve 

gelişmesi için Sivil toplum kuruluşlarına da 

büyük işler düştüğünü söyledi.

Kendilerini ağırladıkları için Başkan 

Kaya'ya teşekkür eden Birecik Ticaret ve 

Sanayi Odası Başkanı Müslüm Acar ise; 

Birecik'in sanayisi ve turizmiyle 

Güneydoğu'nun parlayan yıldızı 

olacağını ifade etti. Çalışmalarına 

tüm hızıyla devam ettiklerini 

belirten Acar, ilk olarak Organize 

Sanayi Bölgesi'ni bitirmeyi 

planladıklarını söyledi. 

'13
FAALİYET
RAPORU
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KAYA:
ŞANLIURFA İÇİN
ÇALIŞIYORUZ

önetim Kurulu Başkanımız 

YMehmet Kaya, birlik ve 

beraberlik içerisinde 

Şanlıurfa'nın kalkınması için 

çalıştıklarını söyledi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 

Kaya;  Ak Parti Şanlıurfa İl Teşkilatı 

Sosyal İşler Başkanlığı'nın faaliyetleri 

çerçevesinde kendilerini ziyaret eden İl 

Başkanı Av. Yusuf Eğilmez ve 

beraberindekilere Borsa'nın çalışmaları 

hakkında bilgi verdi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 

ifade eden Başkan Kaya, Ak Parti İl 

Başkanı Yusuf Eğilmez ve 

beraberindekilere teşekkür etti.  

Borsanın çalışmaları hakkında bilgi 

veren Kaya, Şanlıurfa'nın gelişebilmesi 

ve kalkınması için  çalıştıklarını söyledi.  

Borsa olarak birçok projelerinin 

olduğunu kaydeden Kaya,  bu çerçevede 

Milletvekilleri ve Ak Parti İl Başkanı ile 

sürekli istişare ettiklerini belirtti.  

Çalışmaları birlik ve beraberlik 

içerisinde gerçekleştirdiklerini ifade 

eden Başkan Kaya; “ilimizin 

gelişebilmesi için milletvekillerimiz ve 

değerli il başkanımızla sürekli görüş 

alışverişinde bulunuyoruz.   Sayın 

valimiz de çalışmalarımız da bizi yalnız 

bırakmıyor. Birlik ve beraberlikten 

rahmet doğar. Çalışmalarımızda bizi 

destekledikleri için Sayın Bakanımız 

Faruk Çelik, Sayın Valimiz Celalettin 

Güvenç'e vekillerimize ve sayın il 

başkanımıza teşekkür ediyorum.” diye 

konuştu. 

AK Parti İl Başkan Yardımcısı Emin 

Demirkol, Yönetim Kurulu üyeleri; Ömer 

Avcı, Süleyman Hışmanoğlu ve Metin 

Çadırcı ile birlikte Şanlıurfa Ticaret 

Borsası'nı ziyaret eden AK Parti 

Şanlıurfa İl Başkanı Yusuf Eğilmez ise 

kendilerini ağırladıkları için Başkan 

Kaya'ya teşekkür etti. Ak Parti Şanlıurfa 

İl Teşkilatı Sosyal İşler Başkanlığı'nın 

faaliyetleri çerçevesinde STK'ları ziyaret 

ettiklerini aktaran Eğilmez; “Şanlıurfa 

için çalışıyoruz. Borsa Başkanımız bize 

projeleri hakkında bilgiler verdi.”dedi.

Ak Parti İl Yönetimini; Şanlıurfa 

Ticaret Borsası Meclis Başkanı Mehmet 

Emin Aydın, Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Kaya, Yönetim Kurulu Üyeleri 

ve Meclis Üyeleri karşıladı. 

TİCARET BORSASI
BTSO YÖNETİMİNİ
AĞIRLADI
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TİCARET BORSASI
BTSO YÖNETİMİNİ
AĞIRLADI



MEHMET KAYA
GÜVEN TAZELEDİ

anlıurfa Ticaret Borsası Mevcut Yönetim Kurulu 

ŞBaşkanı Mehmet Kaya bugün yapılan seçim 

sonucu güven tazeledi.

Şanlıurfa Ticaret Borsası Organ seçimleri Şanlıurfa 

Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Toplantı Salonu'nda 

yapıldı. 

Bugün sabah 09:00'da başlayan oy kullanma işlemi 

saat 17:00'de sona erdi. Seçimlerde Ticaret Borsası 

delegeleri, Ticaret Borsası Meclisi üyelerini ve yeni 

başkanını seçti. 

Ticaret Borsası Başkanlık Seçimlerinde mevcut 

başkan Mehmet Kaya ile eski başkan Abdulkadir 

Binici'nin başkanlık için yarıştığı seçimlerde toplam 811 

delegeden 748'i oy kullandı. Oylardan 5'i geçersiz 

sayılırken Mevcut Başkan Mehmet Kaya 468 eski Başkan 

Abdulkadir Binici ise 275 oy aldı. 

Seçimin yapıldığı salonun dışarısında bekleyen 

Şanlıurfa Ticaret Borsası üyeleri, yeniden başkanlığa 

seçilen Mehmet Kaya'yı tebrik ettiler.

Kaya, yaptığı açıklamada, kendisine destek veren ve 

vermeyen tüm herkese teşekkür etti.

personelin sürekli eğitimi ile üye memnuniyetini üst 

düzeyde gerçekleştirmek, güncellenen kalite hedeflerini 

dinamik yapısını korumak ve kalite yönetim sistemini 

sürekli iyileştirmeyi ilke edinen Kaya, yaptığı açıklamada 

yeni dönemde de çeşitli Şanlıurfa ve çiftçiler yararına bir 

çok projeyi  gerçekleştirmeyi hedeflediklerini söyledi.

Avrupa Birliği'nden 9 milyon Avro hibe desteği alan 

100 bin tonluk hububat lisanslı deposunun yeni dönemde 

hayata geçirilmesini sağlayacaklarını belirten Başkan 

Kaya; “Borsamız tarafından Şanlıurfa İlinde 100 bin ton 

kapasiteli modern Hububat depolama tesisi ve 

laboratuarı kurarak ilde ve bölgede faaliyet gösteren 

bulgur, un ve mercimek işleme sanayi KOBİ'lerinin 

ihtiyaç duyduğu hammaddeyi yıl boyunca düzenli, kaliteli 

ve standart bir şekilde elde etmelerini sağlamayı 

hedefliyor.

Proje ile sadece depolama değil, aynı zamanda 

depolama faaliyeti Lisanslı depoculuk faaliyeti şeklinde 

yürütülerek üretici gelirlerinin artırılması ve hububat 

depolama zayiatının azaltılarak milli ekonomiye katkıda 

bulunulması amaçlanıyor.  

Projemiz temel olarak, 100 bin ton silo yapımı, 

akredite edilmiş laboratuar kurulumu, çiftçi eğitim 

salonu, Lisanslı depo yönetim binası, müzayede salonu 

gibi fiziki kısımları kapsadığı gibi çiftçi eğitimi gibi 

eğitimsel konuları da kapsamaktadır.” diye konuştu. 

Projenin ihale aşamasında olduğunu belirten Kaya, 

Lisanslı Hububat Deposu'nun yanında yine Avrupa 

Birliği'nden hibe desteği alan 30 bin tonluk Pamuk 

Lisanslı Deposu'nun da hayata geçirileceğini söyledi. 

Üyelere daha iyi hizmet verebilmek için yeni hizmet 

binası inşa ettiklerini aktaran Kaya; yeni hizmet binasının 

kaba inşaat çalışmalarının bitme aşamasında olduğunu 

vurguladı.  Çiftçilere faydalı olabilecek bir çok projeye 

imza atmayı hedeflediklerini de aktaran Kaya, kendini 

destekleyen herkese teşekkür etti. 

ŞANLIURFA'DA SEVİNÇ YARATTI

Ticaret Borsası Başkanlığına Mehmet Kaya'nın bir 

kez daha seçilmesi kentte sevinç yarattı. 

Birçok STK kuruluşu Kaya'nın seçilmesinden dolayı 

duydukları memnuniyeti dile getirdi. Ticaret Borsası 

Başkanı olduğu günden bu yana üyelerin ihtiyaç ve 

beklentilerini karşılamayı, yasaların verdiği yetkiler 

çerçevesinde faaliyetlerini kaliteden ödün vermeden 

zamanında ve istenen şartlarda yapılmasını sağlamayı 

kendine misyon edinen Kaya'nın hem Şanlıurfalılar hem 

de çiftçiler tarafından olumlu karşılandı. 
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VEKİL ÖZCAN'DAN

TİCARET

BORSASI'NA

ZİYARET

önetim Kurulu Başkanımız  Mehmet Kaya, AK Parti Şanlıurfa 

YMilletvekili Halil Özcan'ı ağırladı.

AK Parti Şanlıurfa Milletvekili Halil Özcan; Yönetim Kurulu Başkanımız 

Mehmet Kaya'yı makamında ziyaret ederek tebrik etti. 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Kaya, kendisine 

tebrik ziyaretinde bulunan Vekil Özcan ve beraberindekilere teşekkür etti.   

Tarihi, turizmi ve kültürüyle önemli bir yere sahip olan Şanlıurfa'nın 

kalkınması için birlik ve beraberlik içerisinde çalışmak gerektiğini 

kaydeden Kaya; “Sayın vekilimize çok teşekkür ediyorum.  Göreve 

geldiğimiz günden bu yana çiftçilerimizin ve üyelerimizin sorunlarıyla 

ilgilenip çözüm bulmaya çalışıyoruz. Bizlere çok büyük görevler düşüyor. 

Her zaman olduğu gibi şimdiki dönemimizde de çiftçimizin ve üyelerimizin 

mağdur olmaması için elimizden geleni yapacağız.” diye konuştu. 

Kendilerini ağırladıkları için Başkan Kaya'ya teşekkür eden Vekil Özcan 

ise; Başkan Kaya b ve çalışma arkadaşlarına yeni görevlerinde başarılar 

diledi. Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın bölgede çok önemli bir yeri olduğunu 

vurgulayan Özcan; Başkan Kaya'nın sadece çiftçilerin değil ilin 

sorunlarıyla da ilgili çeşitli çalışmalar yaptığını belirtti.  

Vekil Özcan ve beraberindekileri; Meclis Başkanı Ömer Eyyüpoğlu 

Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya; Meclis Başkan Yardımcısı Halil 

Alkan, Meclis Üyesi Ahmet Göktaş karşıladı. 

80-81

A
K Parti Şanlıurfa Milletvekili Zeynep Karahan 

Uslu, Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 

Kaya'ya tebrik ziyaretinde bulundu.

AK Parti Şanlıurfa Milletvekili Zeynep Karahan Uslu 

ve beraberindekiler, Yönetim Kurulu Başkanımız 

Mehmet Kaya'ya tebrik ziyaretinde bulunarak borsanın 

projeleri hakkında bilgi aldı.

Şanlıurfa Ticaret Borsası tarafından yaptırılan yeni 

hizmet binasının Şanlıurfa'daki en prestijli kamu binası 

olacağını ifade eden Karahan Uslu, ticaret borsasının 

bölgede ilklere imza attığını söyledi. 

Yaptığı çalışmalardan dolayı Başkan Kaya ve çalışma 

arkadaşlarını tebrik eden Karahan Uslu; Mehmet 

Kaya'nın başarılarının bölgede herkes tarafından 

bilindiğini kaydetti. 

 Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Yönetim 

Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya ise, 

Karahan Uslu ve beraberindekilere 

teşekkürlerini sundu. Şanlıurfa için 

sürekli birlik ve beraberlik içerisinde 

çalıştıklarını da aktaran Kaya; “Birlikten 

rahmet doğar.” dedi. 

MİLLETVEKİLİ

ZEYNEP KARAHAN

USLU'DAN

BORSA'YA ZİYARET
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AK PARTİ

ŞANLIURFA MİLLETVEKİLİ

YAHYA AKMAN'DAN

BAŞKAN KAYA’YA

ZİYARET

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, yaptığı açıklamada 

TMO'nun hububat müdahale fiyatlarının bir an önce açıklanması 

gerektiğini söyledi.

Kendisine tebrik ziyaretinde bulunan AK Parti Şanlıurfa Milletvekili 

Yahya Akman'a borsanın çalışmaları hakkında bilgi veren Yönetim Kurulu 

Başkanımız Mehmet Kaya Toprak Mahsulleri Ofisi'nin hububat müdahale 

alım fiyatlarını biran önce açıklaması gerektiğini söyledi.

Rekoltenin geçen yıla oranla yüksek olduğunu kaydeden Kaya, TMO'nun 

müdahale alım fiyatlarını geç açıklaması nedeniyle çiftinin mağdur 

olduğunu belirtti. 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Kaya; Şanlıurfa AK 

Parti Milletvekili Yahya Akman ve beraberindekilere de teşekkür etti.

Şanlıurfa Milletvekili Yahya Akman ise Başkan Kaya'yı tebrik ederek, 

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın bölgenin çok 

önemli bir sivil toplum kuruluşu olduğunu 

belirtti. Akman, Mehmet Kaya ve çalışma 

arkadaşlarının çok ciddi başarılara imza 

attıklarının da altını çizerek; “Mehmet Kaya, 

sadece çiftçi sorunları ile ilgili değil kentin 

bütün sorunları hakkında bizimle istişare 

etmektedir. Çok başarılı ve demokratik bir 

seçimle tekrar seçilmiştir. Bizler de seçimle 

iş başına gelmiş insanlar olarak kendilerini 

ziyaret ettik. Mehmet Kaya ve çalışma 

arkadaşlarına başarılar diliyorum.” diye 

konuştu. 

Akman ve beraberindekileri Şanlıurfa 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Kaya, Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcıları Mehmet Emin Aydın, Ali Çiçek, 

Yönetim kurulu üyeleri ve meclis üyeleri 

karşıladı. 

KAYA; “TMO MÜDAHALE ALIM FİYATINI ERKEN AÇIKLAMALI”

82-83

k parti Şanlıurfa Milletvekili Abdulkadir Emin ÖNEN 

AŞanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet KAYA'ya tebrik ziyaretinde bulundu.

Ak parti Şanlıurfa Milletvekili Abdulkadir Emin ÖNEN ve 

beraberindekiler Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mehmet KAYA'yı makamında ziyaret ederek yeni 

döneminin hayırlı olması dileklerinde bulundu. Ziyaretten 

duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Kaya, Önen ve 

beraberindekilere teşekkür etti. Ticaret Borsasının 

çalışmaları hakkında bilgi veren Kaya, Şanlıurfa'nın 

kalkınması için tüm kurumlar ile birlikte ve beraberlik 

içerinde çalıştıklarını kaydetti. Şanlıurfa'nın yapılacak olan 

son yatırımlarla bir cazibe merkezi olacağını kaydeden Kaya, 

büyük şehir olmanın beraberinde getireceği birçok güzel 

değişimlerin olacağına inandıklarını aktardı. Kaya, kentin 

tarımsal üretimi hakkında da çeşitli bilgiler vererek Ticaret 

Borsası olarak sürekli çiftçinin ve Borsa Üyelerinin yanında 

olduklarını belirtti.

VEKİL ÖNEN'DEN

BAŞKAN KAYA'YA

TEBRİK ZİYARETİ
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TMO'nun hububat müdahale fiyatlarının bir an önce açıklanması 

gerektiğini söyledi.

Kendisine tebrik ziyaretinde bulunan AK Parti Şanlıurfa Milletvekili 

Yahya Akman'a borsanın çalışmaları hakkında bilgi veren Yönetim Kurulu 

Başkanımız Mehmet Kaya Toprak Mahsulleri Ofisi'nin hububat müdahale 

alım fiyatlarını biran önce açıklaması gerektiğini söyledi.

Rekoltenin geçen yıla oranla yüksek olduğunu kaydeden Kaya, TMO'nun 

müdahale alım fiyatlarını geç açıklaması nedeniyle çiftinin mağdur 

olduğunu belirtti. 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Kaya; Şanlıurfa AK 

Parti Milletvekili Yahya Akman ve beraberindekilere de teşekkür etti.

Şanlıurfa Milletvekili Yahya Akman ise Başkan Kaya'yı tebrik ederek, 

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın bölgenin çok 

önemli bir sivil toplum kuruluşu olduğunu 

belirtti. Akman, Mehmet Kaya ve çalışma 

arkadaşlarının çok ciddi başarılara imza 

attıklarının da altını çizerek; “Mehmet Kaya, 

sadece çiftçi sorunları ile ilgili değil kentin 

bütün sorunları hakkında bizimle istişare 

etmektedir. Çok başarılı ve demokratik bir 

seçimle tekrar seçilmiştir. Bizler de seçimle 

iş başına gelmiş insanlar olarak kendilerini 

ziyaret ettik. Mehmet Kaya ve çalışma 

arkadaşlarına başarılar diliyorum.” diye 

konuştu. 

Akman ve beraberindekileri Şanlıurfa 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Kaya, Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcıları Mehmet Emin Aydın, Ali Çiçek, 

Yönetim kurulu üyeleri ve meclis üyeleri 

karşıladı. 

KAYA; “TMO MÜDAHALE ALIM FİYATINI ERKEN AÇIKLAMALI”

82-83

k parti Şanlıurfa Milletvekili Abdulkadir Emin ÖNEN 

AŞanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet KAYA'ya tebrik ziyaretinde bulundu.

Ak parti Şanlıurfa Milletvekili Abdulkadir Emin ÖNEN ve 

beraberindekiler Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mehmet KAYA'yı makamında ziyaret ederek yeni 

döneminin hayırlı olması dileklerinde bulundu. Ziyaretten 

duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Kaya, Önen ve 

beraberindekilere teşekkür etti. Ticaret Borsasının 

çalışmaları hakkında bilgi veren Kaya, Şanlıurfa'nın 

kalkınması için tüm kurumlar ile birlikte ve beraberlik 

içerinde çalıştıklarını kaydetti. Şanlıurfa'nın yapılacak olan 

son yatırımlarla bir cazibe merkezi olacağını kaydeden Kaya, 

büyük şehir olmanın beraberinde getireceği birçok güzel 

değişimlerin olacağına inandıklarını aktardı. Kaya, kentin 

tarımsal üretimi hakkında da çeşitli bilgiler vererek Ticaret 

Borsası olarak sürekli çiftçinin ve Borsa Üyelerinin yanında 

olduklarını belirtti.

VEKİL ÖNEN'DEN

BAŞKAN KAYA'YA

TEBRİK ZİYARETİ
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TİCARET BORSASI

FAKIBABA'YI

AĞIRLADI

anlıurfa Belediye Başkanı Ahmet Eşref Fakıbaba, Yönetim ŞKurulu Başkanımız Mehmet Kaya'ya tebrik ziyaretinde 

bulundu.

Şanlıurfa Belediye Başkanı Ahmet Eşref Fakıbaba, Belediye 

Başkan Yardımcısı İbrahim Güllüoğlu ve Belediye birim amirleri; 

Yönetim Kurulu Başkanlığına seçilerek güven tazeleyen Mehmet 

Kaya'ya tebrik ziyaretinde bulundu.

Başkan Mehmet Kaya ile bir süre görüşen Ahmet Eşref 

Fakıbaba ve beraberindekiler borsanın çalışmaları hakkında bilgi 

aldı.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederek Fakıbaba ve 

beraberindekilere teşekkür eden Başkan Kaya, Ticaret Borsası 

tarafından Avrupa Birliği'ne sunularak hibe desteği alan projeler 

hakkında bilgi verdi. İnşaat çalışmaları devam eden yeni hizmet 

binası hakkında bilgi veren Başkan Kaya, çalışmalarında 

kendilerini destekleyen Fakıbaba ve belediye çalışanlarına da 

teşekkür etti.

Tebrik ziyaretinde bulunan Ahmet Eşref Fakıbaba'yı Şanlıurfa 

Ticaret Borsası Meclis Başkanı Ömer Eyyüpoğlu,  Yönetim Kurulu 

Başkanı Mehmet Kaya, Meclis Üyesi Ahmet Göktaş ve Borsa 

üyesi Nahsan Bülbül karşıladı. 

84-85

EMNİYET 

LİKOĞLU'NDAN

BAŞKANIMIZ KAYA'YA

TEBRİK ZİYARETİ

anlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya ŞŞanlıurfa'nın en güvenilir ve yaşanabilir iller arasında yer 
aldığını söyledi.  Şanlıurfa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mehmet Kaya kendisine tebrik ziyaretinde bulunan Şanlıurfa 
İl Emniyet Müdürü Mehmet Likoğlu ve beraberindekilerle bir süre 
görüştü.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan KAYA, 
Şanlıurfa İl Emniyet Müdürü Mehmet Likoğlu ile beraberindeki İl 
Emniyet Müdür Yardımcıları Hakan Ünsal Yalçın, Erdoğan Bülbül, 
Sedat Yorgancı, Hasan Yarbaşar, Reha Erhan, Şube Müdürü Mevlüt 
Özbahçe'ye teşekkürlerini sundu.

Likoğlu'nun geldiği günden beri Şanlıurfa da güvenlik açısından 
birçok olumlu gelişmenin olduğunu kaydeden Başkan Kaya Likoğlu 
ve çalışma arkadaşlarına ayrıca teşekkür etti. Likoğlu'nun 
Şanlıurfa'nın güvenliği için gece gündüz demeden çalıştığını belirten 
Başkan Kaya Şanlıurfa'nın en güvenilir ve yaşanılabilir iller arasında 
yer aldığını söyledi. Kendilerini ağırladıkları için teşekkürlerini ileten 
Likoğlu ve beraberindekiler Başkan Kaya ve çalışma arkadaşlarına 
yeni dönmelerinde başarılar diledi.

İl Emniyet Müdürü Likoğlu ve beraberindekileri, Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Meclis Başkanı Ömer Eyyüpoğlu, Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Kaya ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Çiçek 
karşıladı.
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AĞIRLADI 

anlıurfa Ticaret Borsamız Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya'ya tebrik ziyaretinde 

Şbulunan AK Parti Milletvekillerini ağırladı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya'ya AK Parti Şanlıurfa Milletvekili Abdulkerim Gök 

tebrik ziyaretinde bulundu. Başkan Kaya ve yönetim kurulunu tebrik eden gök hayırlı olsun 

dileklerini iletti. 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade eden Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Vekil 

Gök ve beraberindekilere teşekkür etti. Başkan Kaya; “Sayın vekillerimizle gerek borsamız ve 

çiftçilerimizin sorunlar gerekse ilimizin sorunları hakkında sürekli görüşüyoruz. Sorunların çözümü 

noktasında birlik ve beraberlik içerisinde istişare ediyoruz. ” diye konuştu. Yeni dönemde de çeşitli 

projelerinin olduğunu aktaran Başkan Kaya, vekillerle gündeme ilişkin sorunları da değerlendirdi.

Kendilerini ağırladıkları için Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya ve borsa yönetimine 

teşekkür etti. Gündeme ilişkin açıklamalarda da bulunan Vekil Gök, Şanlıurfa'nın tarihine ve 

kültürüne yakışır bir tavır sergilediğini ve sağduyulu davrandığını söyledi. 

Borsa Başkanımızı Mehmet Kaya'yı daha sonra Şanlıurfa Ak Parti Milletvekilleri; Mahmut Kaçar 

ve Mehmet Akyürek ziyaret etti.

Mehmet Kaya ve çalışma arkadaşlarına yeni dönemde başarılar dileyen AK Parti Şanlıurfa 

Milletvekili Mehmet Akyürek; Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın bölgedeki önemine değindi. Ticaret 

Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya'nın çalışmalarının takdir edilir nitelikte olduğunu 

aktaran Akyürek; Başkan Kaya'nın gerek çiftçi gerekse ilin sorunları ile sürekli ilgilendiğini kaydetti.

AK Parti Milletvekili Mahmut Kaçar ise; Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın bölgedeki önemine 

değinerek; Kaya ve çalışma arkadaşlarına başarılar diledi. 

Milletvekilleri;  Abdulkerim Gök, Mahmut Kaçar ve Mehmet Akyürek'i;  Şanlıurfa Ticaret Borsası 

Meclis Başkanı Ömer Eyyüpoğlu, Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya, yönetim kurulu üyeleri ve 

meclis üyeleri karşıladı. 

çi�çinin en büyük destekçisiçi�çinin en büyük destekçisi
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Milletvekilleri;  Abdulkerim Gök, Mahmut Kaçar ve Mehmet Akyürek'i;  Şanlıurfa Ticaret Borsası 

Meclis Başkanı Ömer Eyyüpoğlu, Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Kaya, yönetim kurulu üyeleri ve 

meclis üyeleri karşıladı. 

çi�çinin en büyük destekçisiçi�çinin en büyük destekçisi



BORSAMIZ,
VİRANŞEHİR'E
LABORATUAR

KURUYOR

önetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Viranşehir'de Yhububat analiz laboratuarı kuracaklarını açıkladı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcılarımız; Ali Çiçek, Mehmet Emin Aydın, 
Yönetim Kurulu Üyemiz Orhan Gülle, Meclis Üyemiz Mahmut 
Koç ve Genel Sekreterimiz Mehmet Durmuş, Şanlıurfa'nın 
Viranşehir İlçesi'nde bulunan ticaret borsası üyelerine bir 
ziyaret gerçekleştirdi. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet Kaya, üyelerimize; 
Viranşehir'de bulunan Hububat Kompleksi'ne hububat analiz 
laboratuarı kurmak için çalışmalarının devam ettiği müjdesini 
verdi. 

Viranşehir'de bulunan borsa üyelerini ziyaret ederek 
sorunlarını dinleyen Başkan Kaya, Ticaret Borsası'nın 
Viranşehir'de açacağı tescil bürosunun açılış hazırlıklarını 
yaptıklarını da belirtti.

Ticaret Borası olarak üyelere kaliteli hizmet vermeyi ilke 
edindiklerini belirten Başkan Kaya, Viranşehir'de ayrıca, son 
teknolojik sistemlerle donatılmış bir gıda analiz laboratuarı 
kuracaklarını ve bu yöndeki çalışmalarının devam ettiğini 
söyledi.  
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Bakan Faruk ÇELİK ve Başkan KAYA

ESNAFIN SORUNLARINI
DİNLEDİ

önetim Kurulu Başkanımız YMehmet Kaya, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Faruk Çelik ile 

birlikte Şanlıurfa Ticaret Merkezi'ndeki 
esnafın sorunlarını dinledi.
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 
Kaya, Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Faruk Çelik ve 
beraberindekilerle birlikte Sebze ve 
Komisyoncular Derneği Başkanı Faruk 
Akbaş'ı ziyaret etti.  Ardından Bakan 
Çelik ile birlikte Şanlıurfa Ticaret 
Merkezi'ndeki işyerlerini ziyaret eden 
Kaya, burada esnafın sorunlarını 
dinledi. Buradaki ziyaretin ardından 
Gıda, Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Ferhat Şelli ile 
birlikte Şıra Pazarı'nı ziyaret etti. 
Burada Ferhat Şelli ile birlikte esnafın 
sorunlarını dinleyen Başkan Kaya,  
fıstık üreticilerine desteklemenin 
verilmesi için çalıştıklarını söyledi. 
Esnafın sorunlarının çözüme 
kavuşması için ellerinden geleni 
yapacaklarını belirten Başkan Kaya, 
kendilerini ağırladıkları için Şıra Pazarı 
Derneği Başkanı Mahmut Akar'a 
teşekkür etti. 

BORSAMIZ

ORGANİK PAMUKORGANİK PAMUKORGANİK PAMUK
İSTİŞARE TOPLANTISINIİSTİŞARE TOPLANTISINIİSTİŞARE TOPLANTISINI
GERÇEKLEŞTİRDİ GERÇEKLEŞTİRDİ GERÇEKLEŞTİRDİ 

önetim Kurulu Başkan Yardımcımız Ali Çiçek, organik pamuk Yüretiminin sadece belge üzerinde yapılmaması için çaba 
göstereceklerini söyledi.

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın organizasyonuyla Organik Pamuk 
istişare toplantısı düzenlendi. Gerçekleştirilen Toplantıya Gıda Tarım 
ve Hayvancılık İl Müdür Yardımcısı Derviş Göçer,  Şanlıurfa ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Çiçek,  Çukobirlik 
Başkanı Selahattin Güneş, Ziraat Odası Meclis Başkanı Ali Kaya, 
çırçır fabrikası sahipleri katıldı.

Gerçekleştirilen toplantıda organik pamuğun geleceği 
konuşuldu. Organik Pamuk konusunda bilgi veren Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Ali Çiçek, bazı 
üreticilerin organik pamuk üretimini sadece belge üzerinde 
yaptıklarını ifade ederek bu durumun önlenmesi gerektiğini 
kaydetti. Şanlıurfa Ticaret Borsası olarak bu yönde çalışmalarının 
olduğunu belirten Çiçek, sanayicilerin sorunlarını dinledi. 
Sanayicilerin organik pamuk üretiminin sadece belge üzerinde 

yapıldığını şikayet etmesi üzerine Çiçek; Ticaret Borsası olarak 
bunun takipçisi olacaklarını söyledi. 

Tam donanımlı bir çırçır fabrikasının yaklaşık 5 milyon TL'ye mal 
olduğunu da aktaran Çiçek, “Sanayicilerimiz organik pamuğun 
sadece belge üzerinde yapıldığını söylüyor. Eğer böyleyse bu 
durum çırçırcılara arasında haksız kazanca neden oluyor.” diye 
konuştu. Pamuk kirliliği ile mücadele için de daha önce bir 
komisyon oluşturduklarını hatırlatan Çiçek,  bunun sonucunda 
pamukta kirliliğin giderek azaldığını söyledi. Pamuğun stratejik bir  
ürün olduğunu aktaran Çiçek; “bu nedenledir ki pamuk bölgemiz 
için çok önemli, Şanlıurfa'da yetişen pamuk Ege Bölgesi'ndeki 
pamukla eşdeğer. Pamuktaki kirlilik sorununu büyük oranda 
çözdük.” dedi. 

Gerçekleştirilen toplantıda; çırçırcıların şikayeti üzerine bir 
komisyon oluşturuldu.  Oluşturulan komisyon organik pamuk ile 
ilgili şikayetleri yetkili kurumlara bildirecek.  Toplantı sonunda 
Şanlıurfa Ticaret Borsası tarafından pamuk istişare toplantılarının 
periyodik bir şekilde yapılacağı kararlaştırıldı. 
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Bakan Faruk ÇELİK ve Başkan KAYA

ESNAFIN SORUNLARINI
DİNLEDİ

önetim Kurulu Başkanımız YMehmet Kaya, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Faruk Çelik ile 

birlikte Şanlıurfa Ticaret Merkezi'ndeki 
esnafın sorunlarını dinledi.
Yönetim Kurulu Başkanımız Mehmet 
Kaya, Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Faruk Çelik ve 
beraberindekilerle birlikte Sebze ve 
Komisyoncular Derneği Başkanı Faruk 
Akbaş'ı ziyaret etti.  Ardından Bakan 
Çelik ile birlikte Şanlıurfa Ticaret 
Merkezi'ndeki işyerlerini ziyaret eden 
Kaya, burada esnafın sorunlarını 
dinledi. Buradaki ziyaretin ardından 
Gıda, Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Ferhat Şelli ile 
birlikte Şıra Pazarı'nı ziyaret etti. 
Burada Ferhat Şelli ile birlikte esnafın 
sorunlarını dinleyen Başkan Kaya,  
fıstık üreticilerine desteklemenin 
verilmesi için çalıştıklarını söyledi. 
Esnafın sorunlarının çözüme 
kavuşması için ellerinden geleni 
yapacaklarını belirten Başkan Kaya, 
kendilerini ağırladıkları için Şıra Pazarı 
Derneği Başkanı Mahmut Akar'a 
teşekkür etti. 

BORSAMIZ

ORGANİK PAMUKORGANİK PAMUKORGANİK PAMUK
İSTİŞARE TOPLANTISINIİSTİŞARE TOPLANTISINIİSTİŞARE TOPLANTISINI
GERÇEKLEŞTİRDİ GERÇEKLEŞTİRDİ GERÇEKLEŞTİRDİ 

önetim Kurulu Başkan Yardımcımız Ali Çiçek, organik pamuk Yüretiminin sadece belge üzerinde yapılmaması için çaba 
göstereceklerini söyledi.

Şanlıurfa Ticaret Borsası'nın organizasyonuyla Organik Pamuk 
istişare toplantısı düzenlendi. Gerçekleştirilen Toplantıya Gıda Tarım 
ve Hayvancılık İl Müdür Yardımcısı Derviş Göçer,  Şanlıurfa ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Çiçek,  Çukobirlik 
Başkanı Selahattin Güneş, Ziraat Odası Meclis Başkanı Ali Kaya, 
çırçır fabrikası sahipleri katıldı.

Gerçekleştirilen toplantıda organik pamuğun geleceği 
konuşuldu. Organik Pamuk konusunda bilgi veren Şanlıurfa Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Ali Çiçek, bazı 
üreticilerin organik pamuk üretimini sadece belge üzerinde 
yaptıklarını ifade ederek bu durumun önlenmesi gerektiğini 
kaydetti. Şanlıurfa Ticaret Borsası olarak bu yönde çalışmalarının 
olduğunu belirten Çiçek, sanayicilerin sorunlarını dinledi. 
Sanayicilerin organik pamuk üretiminin sadece belge üzerinde 

yapıldığını şikayet etmesi üzerine Çiçek; Ticaret Borsası olarak 
bunun takipçisi olacaklarını söyledi. 

Tam donanımlı bir çırçır fabrikasının yaklaşık 5 milyon TL'ye mal 
olduğunu da aktaran Çiçek, “Sanayicilerimiz organik pamuğun 
sadece belge üzerinde yapıldığını söylüyor. Eğer böyleyse bu 
durum çırçırcılara arasında haksız kazanca neden oluyor.” diye 
konuştu. Pamuk kirliliği ile mücadele için de daha önce bir 
komisyon oluşturduklarını hatırlatan Çiçek,  bunun sonucunda 
pamukta kirliliğin giderek azaldığını söyledi. Pamuğun stratejik bir  
ürün olduğunu aktaran Çiçek; “bu nedenledir ki pamuk bölgemiz 
için çok önemli, Şanlıurfa'da yetişen pamuk Ege Bölgesi'ndeki 
pamukla eşdeğer. Pamuktaki kirlilik sorununu büyük oranda 
çözdük.” dedi. 

Gerçekleştirilen toplantıda; çırçırcıların şikayeti üzerine bir 
komisyon oluşturuldu.  Oluşturulan komisyon organik pamuk ile 
ilgili şikayetleri yetkili kurumlara bildirecek.  Toplantı sonunda 
Şanlıurfa Ticaret Borsası tarafından pamuk istişare toplantılarının 
periyodik bir şekilde yapılacağı kararlaştırıldı. 
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